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Občinski poročevalci:. glasilo Socialistične tvaic delovna« ljudstva občina Domžal«, izhaja 
dvakrat maaecno. vsa gospodinjstva v občini ga dobivajo brezplačno Glasilo ureja uradniški 
odbor v sestavi: Karel Kušar. Matjaž Brojan, Miro Ukmar. Franc Tekevec, Darko Gognje 
vec, Marjan Bolhar. horo Jasovič, Marija Pukl in Jota Skok. Glavni uradnik: Karel Kušar, 
tel.: 7214)82, odgovorni urednik Matjaž Brojan, tel.: 721 -666, tehnični urednik Franc 
Ravnikar, ial.: 721-082. Glasilo Izhaja v nakladi 12.000 Izvodov in ga tetka Delavska 
univerza Domžale. Rokopise sprejema odgovorni uradnik. Ljubljanska 94, Domžale, na
ročene oglase sprejema Delavsks univerza Domžale. Kolodvorska 6. Rokopisov ne vračamo, 
fotografije pa le izjemoma. Glasilo Je ns podlagi sklepa številka 421-1/72 z dna 26. II. 
1974 Sekretariata za Informacije Izvršnega sveta SR Slovenije oproščeno plačila temeljnega 
davka od prometa proizvodov. 

Glasilo )• bilo dne 25. 7. 1970 odlikovano s Priznanjem Skupici-
ne občine Domžale za utpetno informiranje, dne 24. 4. 1974 pe s 
srebrnim Priznanjem Osvobodilne fronte slovenskega neioda za 
uspešno informiranje delovnih ljudi in občanov občine Domžale. 
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GLASILO SOCIALISTIČNE ZVEZE DELOVNEGA LJUDSTVA DOMŽALE Domžale, 30. julij 1981,Leto XX St. 10 

AKTUALNO NA VSEH PODROČJIH: 

Vsakodnevne razprave o gospo
darskem stanju v državi, republiki 
in občini pomenijo uresničevanje 
gospodarske stabilizacije, za katero 
"no se dogovorili že lansko leto. 
Res je, da smo marsikaj že povedali 
'n zapisali in morda tudi pomislili, 
da srno s tem že rešili nastale pro
bleme. Toda sedaj vemo, da je bilo 
to premalo, kajti vse preveč smo 
delali po starem, ker smo pač mi
slili, da bodo drugi rešili nasta
jajoče probleme in da bo že ne
kako šlo. Vendar smo se znašli v 
situaciji, ko samo besede niso več 
dovolj, ampak so potrebne akcije. 

V to nas silijo svetovna gospo
darska in politična situacija, vse 
Preveliko in čestokrat tudi ne-
načrtno najemanje kreditov, velike 
težave na področju izvoza in tudi 
Pretirana poraba na področju 
splošne, skupne in osebne porabe. 
Vzroke za nastalo situacijo lahko 
Kčemo tudi v številnih slabostih, ki 
s* kažejo v zapiranju v republiške 
•n občinske pkvire, v trganju repro-
v e r i 0 . v potrošniški miselnosti in 
nenazadnje tudi v dolgotrajnih pro
cesih dogovarjanja, kjer čestokrat 
Prevladujejo -dohodkovni kratko
trajni interesi ob slabi produk
tivnosti in ne obdrzdani rasti cen. 

KAKŠNA JE NASA OSNOV
NA USMERITEV? 

Za celotno naše gospodarstvo so 
v ospredju nekatere bistvene in 
Š t e f k e usmeritve: 

- povečati moramo izvoz na za
padna tržišča in v dežele v razvoju, 
t o je na konvertibilno področje; 

- zagotoviti sredstva za energi-
'°< kjer je na prvem mestu uvoz 

kot strateške surovine za šte
vilna gospodarske dejavnosti; 

- zaradi nizke proizvodnje pše-
n i c e moramo zagotoviti potrebna 
, r«dstva za uvoz žita; 

— pri uvozu moramo dati pred
nost tistim surovinam in reproduk
cijskemu materialu, ki bo omogo
čil nemoteno proizvodnjo, pogo
jeval izvoz in preskrbo domačega 
tržišča; 

— z izvozom moramo pridobi
vati devizna sredstva za pokrivanje 
naših obveznosti do mednarodnih 
kreditov in za čimvečje uravnove-
šenje zunanjetrgovinske bilance. 

Te usmeritve pa zahtevajo dru
gačno gledanje na sam izvoz in 
tudi na zagotavljanje sredstev za 
stimulacijo izvoza, predvsem na za
padna tržišča. 

KAJ SE PREDVIDEVA NA 
TEM PODROČJU? 

Zato, da bodo delovne organi
zacije resnično dosegale načrtovani 
izvoz, je potrebno v Jugoslaviji 
združiti 140 milijard starih dinar
jev za pospeševanje izvoza na za
padna tržišča. 

Glede na mesto, ki ga ima naše 
gospodarstvo v jugoslovanskem iz
vozu, je potrebno v naši občini 
združiti 2 milijardi in 100 milijo
nov starih dinarjev. 

Za ta sredstva potekajo razgo
vori tako, da bo iz: 

— sredstev splošne porabe (pro
računa) danih 100 milijonov starih 
dinarjev, 

— sredstev skupne porabe pa 2 
milijardi starih dinarjev. 

To pa pomeni, da bodo morale 
skupščine samoupravnih interesnih 
skupnosti pregledati vse načrtova
ne investicije in sprejeti tudi 
ustrezne rebalanse svojih predra
čunov. Pri tem pa velja poudariti, 
da nikakor ne sme biti prizadeta 
osnovna dejavnost posamezne sa
moupravne interesne skupnosti 
oziroma okrnjen dogovorjeni 
osnovni program dela. 

KAJ NA PODROČJU IN
VESTICIJ? 

Vse ugotovitve kažejo, da vrsta 
gospodarskih težav izhaja iz poli
tike investicij in ..zakoreninjene" 
navade na tem področju. Ne samo, 
da pri investicijah ugotavljamo 
vrsto slabosti: od slabih načrtov in 
projektov, počasne in drage grad 
nje do velikih prekoračitev ob za
ključku investicij. Če k temu do
damo še inflacijo in rast cen, 
potem nam mora biti jasno, da po 
taki poti ne moremo več naprej. 

Res je, da smo pred meseci spre
jeli srednjeročne plane razvoja, da 
smo skušali čimbolj realno plani
rati, vendar je tudi res naslednje: 

— da smo planirali več, kot so 
naše zmožnosti; — da so vse inve
sticije izračunane po cenah iz leta 
1980 in de pri tem nismo kaj dosti 
upoštevali rast cen in inflacijo. 
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KAKO JE Z DRUGIMI f 
SREDSTVI SPLOŠNE PO
RABE? 

Iz sredstev splošne porabe (pro
računa) že sedaj zagotavljamo sred
stva za kompenzacije, in to za 
meso in druge prehrambene arti
kle. 

Posebno pozornost pa posve
čamo vprašanju oskrbe s premo
gom. Dejstvo je, da je ta oskrba 
zelo kritična in da bo skupščina 
občine iz proračuna stimulirala v 
letih 1981 in 1982 rudnike v Bosni 
v višini 525 milijonov starih dinar
jev. Tako bomo v letošnjem letu na 
račun boljše oskrbe s premogom 
preko Trgovskega podjetja Napre
dek Domžale regresirali rudnik 
Breza v višini 265 milijonov starih 
dinarjev, kar predstavlja takojšnje 
dobave 7000 ton premoga. Načrto
vane naložbe se bodo brez dvoma 
bogato obrestovale, saj jamčijo 
dolgoročne dobave premoga do 
leta 1990. Vedeti pa je potrebno, 
da bo potrošnik pri vsaki toni pre
moga regresiran v višini 75.000 sta
rih dinarjev in da takšno načrtno 
stimuliranje rudnikov v bistvu po
meni subvencijo potrošniku. 

S K O N G R E S A 

S A M O U P R A V U A L C E V 

III. kongres samoupravljalcev 
Jugoslavije je bil prvi tako veliki 
shod delavskega razreda, na kate
rem ni prisostvoval tovariš TITO, 

tvorec socialistične Jugoslavije, 
pobudnik in strateg našega samo
upravljanja. 

Na kongresu tudi ni bilo tova
riša Edvarda Kardelja, ki je dal 
ogromen prispevek k razvoju naše 
samoupravne ureditve. 

Vsekakor se je kongres odvijal v 
času neugodnega mednarodnega 
političnega in gospodarskega polo
žaja, kar vpliva tudi na razvoj 
našega gospodarstva. Temu pa je 
treba dodati notranje vzroke v 
gospodarskem in samoupravnem 
razvoju, med njimi zlasti zastojem 
v produktivnosti dela, nezadostni 
usmeritvi v izvoz, regionalnem 
zapiranju tržišča in dejstvo, da 
delavci v celoti še ne upravljajo z 
dohodkom. Prav te notranje zasto
je in težave, ki ovirajo razvoj 
samoupravljanja, je imel v mislih 
tov. TITO, ko je predlagal sklic III. 
kongresa samoupravljalcev Jugosla
vije. 

Z zadovoljstvom lahko ugotav
ljamo, daje bil III. kongres delovni 
in demokratični dogovor samo
upravno organiziranega delavskega 
razreda o načinih in poteh nadalj
njega razvoja socialističnega samo
upravljanja, o doslednejšem in 
odločnejšem odpravljanju vsega 
tistega, kar zavira še hitrejši gospo
darski in družbeni napredek. 

Pravzaprav ni niti enega 
pomembnejšega vprašanja iz našega 
samoupravljanja, k i ga ne bi 
obravnavali na kongresu. Izmenjali 
smo si pozitivne izkušnje, ki bodo 
dragocene pri odpravljanju proble
mov in slabosti. 

Celodnevna razprava je jasno 
potrdila, da sedanja nasprotja in 
slabosti niso posledica samouprav
ljanja, temveč nedoslednost in 
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Poleg tega smo pri vseh investi

cijah načrtovali tudi bančna sred
stva in še druge vire, katere pa 
mnogokrat nismo konkretno opre
delili. In ker ugotavljamo, da na 
področju materialne proizvodnje 
ne dosegamo postavljenih in spre
jetih planskih ciljev, bomo morali 
ponovno pregledati in oceniti: 

— investicije na področju gospo
darstva in 

— investicije na področju nego
spodarstva. 

KAJ JE NA PODROČJU GO
SPODARSTVA? 

V občini imamo trenutno osem 
investicij, ki so v bistvu vse do
končane ali pa se nahajajo v za
ključni fazi, kar pomeni, da tu ne 
bo nobenih večjih problemov. Na
stajajo pa problemi pri ir.«:ric'j»»h, 
ki bi jih morali začeti še v leto
šnjem letu v višini 10,8 milijarde 
starih dinarjev, za kar pa ni zago
tovljenih sredstev. Zaradi tega 
bodo morali samoupravni organi v 
organizacijah združenega dela spre
jeti jasna stališča, kaj bo s predvi
denimi investicijami in kdaj jih bo 
mogoče začeti. 

KAKO JE Z INVESTICI
JAMI NA PODROČJU NE
GOSPODARSTVA? 

Na tem področju je odprta vrsta 
vprašanj, saj gre za investicije na 
področju vzgoje in izobraževanja, 

otroškega varstva, zdravstva in ce
lotne komunale. Ravno zaradi tega 
je osnovna naloga samoupravnih 
organov vseh samoupravnih inte
resnih skupnosti in vseh dejavnikov 
v krajevnih skupnostih, da ponov
no ocenijo vse investicije, in to: 

— določiti je potrebno ponovno 
vrstni red investicij; 

— proučiti, kaj je mogoče z 
zbranimi lastnimi sredstvi dogra
diti; 

— kaj je potrebno prestaviti na 
kasnejši čas. 

Poudarjamo: lastna sredstva — 
ker bančnih kreditov ni več — mo
rajo biti edino izhodišče pri pre
vrednotenju vrstnega reda predvi 
denih investicij. 

Pri tem pa ostaja osnovna ustne 
ritev: dokončanje tistih investicij 
ki so že zgrajene do 80 odstotkov, 
saj bi nedokončanje le-teh lahko 
imelo veliko gospodarsko škodo 
Poleg tega je potrebno vedeti, da ni 
mogoče prijaviti pri Službi družbe
nega knjigovodstva nobene nove 
investicije. 

PODATKI O POSLOVANJU DO KONCA MAJA 

Fizični obseg industrijske 
proizvodnje 
Fizični obseg zalog izgotovljene 
proizvodnje 
Fizični obseg prodaje 
Skupaj izvoz v dolarjih 
0<i : J&.: razvite zah. drž. 
v social. države 
v države v razv. 
Uvoz v dolarjih 
Zunanjetrgov. bilanca v 
dolarjih 
% pokrivanja uvoza z 
izvozom 
Prodaja kmet. blaga v 
000 din (nominalno) 
Prodaja kmet. blaga v 000 din (realno) 
Odkup od zasebnih kmetovalcev 
v 000 din (nominalno) 
Odkup od zasebnih kmetovalcev 
v 000 din (realna) 
Zaposlovanje (1-3) 

Navedeni podatki kažejo na to, da v veliki meri odstopemo od sprejetih 
planskih ciljev, v katerih smo opredelili, da bo družbeni proizvod naraSčal po 
6,5 odstotni stopnji. Čeprav so podatki začasni, pa vendar opozarjajo, da 
bomo le z boljšim delom dosegli postavljeni plan in opredeljene razmerja. 

1980 1981 Indeks - - 99,8 

14.684.166 
9.094.008 
4.076.079 
1.515.079 

15.340.099 

16.919.311 
7.720.130 
6.081.166 
3.118.015 

18.069.084 

91,7 
99,6 
116 
86 

149 
206 
118 

- 656.933 -1.149.773 176 

95,7 93,6 

82.978 
82.978 

237.105 
144.102 

286 
171 

33.276 50.146 151 

33.276 33.100 99 
99 

odgovornosti do vseh vprašanj, ki 
jih narekuje sedanji čas in gospo
darsko stanja. Delegati so podali 
oceno s svojega zornega kota, kar 
je v tem trenutku tudi izredno po
membno — poskušali so oblikovati 
jasno opredelitev SZDL kot fronte 
socialističnih sil in se dogovoriti za 
aktivnosti, ki morajo v tem času 
potekati. Izluščili so tri najpo
membnejša naloge SZDL: mobili-
zatorsko, frontnost in družbeno 
nadzorno funkcijo. 

Menili so, da v tem času ne 
more biti govora o tem, da je že 
kaj dogovorjeno. Tisto, kar so ob
veznosti po zakonu so v načelu in 
v globalu podprli, jasno pa so se 
izrekli, da je o tem potrebno te
meljito in objektivno informirati 
delavce in delovne ljudi, ki pa so 
znotraj sredin, kjer delajo in živijo 
sposobni, da se soočijo s stanjem 
in demokratično-samoupravno so
delujejo v odločitvah: čemur se za 
določen čas moramo odpovedati 
ali kaj moramo preložiti, kaj pa ja 
tisto, kar je življenjskega pomena 
za življenje in boljša za delovne 
ljudi in kako skupno in solidarno 
to zagotavljati. 

Ugotovljeno je bilo, da sicer 
nimamo na dlani celovite in kon
kretne ocene vzrokov za sedanje 
stanje, da pa je jasno tudi to, da 
samoupravne metode niso dovolj 
uspešna za to, ker še vse preveč lo
čujemo gospodarsko sodelovanja 
od samoupravljanja. 
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odpor pri uresničevanju ustave in 
zakona o združenem delu. 

Razprave so pokazale veliko 
{pripravljenost in odločenost, da 
brezkompromisno nadaljujemo 
TITOVO usmeritev samoupravnega 
razvoja. 

Nujno je, da delegatski sistem 
od organizacij združenega dela, 
krajevnih skupnosti pa vse do 
federacije naredimo bolj učinkovit. 
Slabosti so vsekakor v nedosled
nem izvajanju. Upravljanje z 
dohodkom in z razširjeno repro
dukcijo pa je neposredna naloga, ki 
jo moramo neprekinjeno reševati. 

V celotni družbi je potrebno 
postaviti zahtevo po splošnem 
varčevanju in zmanjševanju druž
bene režije. 

V razpravah je kongres odločno 
podprl usmeritev za boljše vredno
tenje proizvodnega dela. Po dolo
čilih zakona o združenem delu je 
potrebno meriti vsako delo, tudi 
delo v administraciji, k i se sedaj 
nagrajuje v večini z zanesljivo 
startno osnovo in vse večjim 
gibljivim delom. 

Pri uresničevanju vsega, kar smo 
se dogovorili na kongresu, ne sme 
biti nikakršnega oklevanja. Takšna 
akcija je nujna, zlasti, ker ne 

moremo pričakovati, da se bodo le 
na podlagi zastavljenih ciljev spon
tano spremenili sedanji odnosi in 
rešili družbenoekonomski proble
mi. 

čeprav je kongres samouprav-
ljalcev formalno končal z delom, 
se njegova resnična razsežnost 
pravzaprav začenja. Začenja se delo 
- tako kot smo ga delegati 
opredelili - povsod v temeljnih 
organizacijah, krajevnih skupno
stih, preko vseh družbenoplltičnih 
organizacij in skupnosti. 

Kongres In njegov zaključni 
dokument praktično nista prezrla 
nobenega pomembnega problema, 
ki l ih danes poznamo v jugoslovan
ski gospodarski in družbenopoli
tični praksi. 

Z realizacijo sklepov, ki smo jih 
delegati na kongresu sprejeli — 
bomo okrepili socialistično samo
upravljanje, demokratične svobo
ščine in pravice delovnih ljudi naše 
družbe. „Delegati srno delo začeli, 
nadaljevati pa ga moramo vsi, vsak 
v svojem delovnem in življenjskem 
okolju." 

To je naš dolg in naša obvez
nost: „trdno odločeni", kot je 
zapisano v resoluciji, „da neomaj
no nadaljujemo veliko zgodovinsko 
delo tovariša TITA in Z K J . " 

M . BIRK - delegat 

2IVETI MORAMO OD SVOJEGA DELA, KI MORA 
BITI BOLJŠE, PRI TEM PA NE GLEDATI V NAJVEČ
JE STANDARDE, KI JIH PREMORE SVET . . . 

Odgovornost vseh 
in vsakega 

OBČINSKA KONFERENCA SZDL O NEKATERIH 
UKREPIH ZA STABILIZACIJO IN O NALOGAH SZDL 
TER VSAKEGA NJENEGA DELA 

Nedvoumna je bila ugotovitev konferenca, da v neka
terih planskih postavkah odstopamo od zastavljenih ci
ljev, torej se v celoti plan ne uresničuje. Popolnoma jasno 
ja prišlo do izraza, da gospodarski trenutak in zmoglji
vosti ne prenesejo tako velike investicijske potrošnje in 
uporabe tolikih sredstev v te namene. 

Delegati so bili soočeni z neka
terimi zakonskimi ukrepi, ki so po
sledica takega stanja in ki jih v 
ospredje zlasti postavljajo pogoji za 
večji izvoz in s tem z izravnavo zu
nanjetrgovinske bilance, ob tem pa 
trdno odločenost, da je skrajni čas 
bolj odkrito izpostaviti vprašanje 

Konferenca je bila enotna, da 
ne gre in ne sme iti za nobeno 
kampanijo, ampak da gre v bistvu 
za to, da vsak stori z vso odgovor
nostjo in pravočasno tisto, kar so 
njegove naloga in da opravljanja 

(Nadaljevanje na 3. strani) 
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teh odgovornosti sodi v merila in 
kriterije za kadrovanje, upošteva
joč tudi sedanje priprave na volit
ve. 

O ukrepih za gospodarsko stabi
lizacijo v času so delegati menili, 
da jih je potrebno razvrstiti v dve 
kategoriji: 
1. v edmlnittretlvno-restrikcljike, 
ki so nujno potrebni, vandar so 
kratkoročni; 
2. v ukrepe za pospeševanje te
meljnih prvin gospodarjenja, ki 
morajo biti dolgoročni. 

Braz dvoma pa ja glade na 
komaj sprejete plana potrebno za
vzeti usmeritev, da M uresničujejo 

' la tlita naloga, ki to realna glada na 
motnost, čas In sposobnost. Re-
strlkoljskl ukrapl to takšnega zna
čaja, kot je zdravljenja bolaznl. 
Nam pa ja potrebno zlasti preven
tivno dalo, -torej tako, ki prepre
čuje razna gospodarske slabosti. 
Vsaka nedoslednost Izvajanja tiste
ga, za kar se bomo dogovorili po
maga vzbujati nezaupanja In 
zmanjšuje akcijsko pripravljenost 
ljudi, zato mora nedoslednost po
tegniti za seboj tudi odgovornost. 
Delegati so menili, da nihče ne 
more imeti dveh obrazov. Konfe
renca je pokazala na nekatere kon
kretne ali širše zadolžitve posa
meznih nosilcev nalog: 

Za nadaljnji razvoj samouprav
nih, družbenoekonomskih odno
sov: 

— krepitev in poglabljanje vseh 
možnih oblik samoupravljanja je v 
tem trenutku najodgovornejša na
loga, za katero v tem trenutku no
sijo odgovornost vse družbenopoli
tične organizacije in vsi samo
upravni organi v temeljnih skup
nostih skupaj s poslovodnimi orga
ni; na ravni občine pa vse družbe
nopolitične organizacije, predsed
stvo občinske skupščine in tudi 
izvršni svet. 

— Družbenopolitične organiza
cije morajo terjati in zagotavljati 
objektivno in pravočasno informi
ranost vseh delavcev in občanov, 
skrbeti za demokratične razprave 
in vzpodbujati ljudi k njihovi lastni 
iniciativi za doseganje razmerij v 
ustvarjanju in delitvi dohodka. 

Predsedstvo občinske skupščine 
naj pomaga krajevnim skupščinam, 
da bodo bolj kot doslej uresniče
vale svojo funkcijo, vzdržuje naj 
stik z vodji delegacij ter jim po
maga pri njihovi usmeritvi. Prav 
tako naj povezovalno deluje med 
vsemi samoupravnimi interesnimi 
skupnostmi za sprotno oceno de
legatskega življenja in daje impulz 
za razvijanje delegatskih odnosov 
in za delovanje delegacij. 

— Izvršni svet naj skladno z na
črtovanim razvojem in glede na 
objektivne možnosti skrbi za zago
tavljanje pogojev za delovanje dele

gatskega sistema in razvoj krajevne 
samouprave. 

V delovnih organizacijah mo
rajo to zagotavljati skupne službe 
vključno s poslovodnimi organi. 

Uresničevanje gospodarskih ciljev 
Izvršni svet naj v svoji nalogi 

preverjanja realne rasti proizvodnje 
In ustvarjanja dohodka vključi tudi 
Medobčinsko gospodarsko zborni
co. Ugotovi naj vzroka za odsto
panja In skupaj s strokovnimi služ
bami zbornica tar v sodelovanju z 
delovnimi organizacijami polica 
motnosti za zboljšanja stanja. Ter
jati mora Izvajanja stabilizacijskih 
programov In njihovo sprotno do
polnjevanja. 

Izvozna usmeritev 
Izvršni svet naj zagotovi pripra

vo motnih ukrepov, ki bodo v naj
večji marl stimulirali Izvoz, dalujs 
na] koordinativno do delovnih 
organizacij In spodbuja večji Izvoz 
tam, kjer is ta Izvaja In terja taka 
programa tudi tam, kjar jih se nI, 
pa obstojajo vsa možnosti. 

Investicije 
Izvršni svet naj v sodelovanju z 

Medobčinsko gospodarsko zbor
nico in Ljubljansko banko -
Banko Domžale zagotovi ponovni 
pregled vseh načrtovanih investicij 
v gospodarstvu, pomaga pri dogra
jevanju investicijskih programov v 
smeri večjega izvoza, ali pa predla
ga korekcijo investicijskih progra
mov, če le-ti ne bodo zagotavljali 
večje izvozne aktivnosti. 

Na področju „negospodarskih 
investicij" naj vzpodbudi vse samo
upravne interesne skupnosti, da 
ponovno preverijo vse investicijske 
programe s svojega področja in 
predlagajo realen razvoj vlaganj 
glede na lastna sredstva in glede na 
prednostni red. Glede na svojo od
govornost bo izvršni svet v tej 
aktivnosti opravljal funkcijo koor
dinatorja. 

Družbenopolitične organizacije 
so dolžne, da zagotavljajo široko 
razpravo med delavci, delovnimi 
ljudmi in občani, da te razprave 
usmerjajo in ustvarjajo ugodno po
litično klimo za pripravljenost 
ljudi za akcijo. Ravno tako morajo 
za vsako področje, za katero bo 
pripravljen spremenjevalni predlog 
investicij zagotoviti predhodne raz
prave med izvajalci programov 
tako, da se zagotovi njihova pri
pravljenost in enotnost, na kar se 
šele organizirajo razprave z uporab
niki. 

Predsedstvo občinske skupščine 
bo v razpravah za pripravo sej kra
jevnih skupščin vključilo vodje de
legacij in predsednike krajevnih 
svetov. 

Družbenopolitične organizacije 
v občini bodo zagotovile, da bodo 
v te razprave vključeni predsedniki 

krajevnih konferenc SZDL, sekre
tarji osnovnih organizacij ZK, v de
lovnih organizacijah pa še predsed
niki samoupravnih organov in 
predsedniki osnovnih organizacij 
sindikata. 

Predsedstvo O K SZDL predlaga 
skupščini občine, da na svojih 
zborih da pobudo, da se odslej In 
za nedoločen nas na uvajajo novi 
krajevni samoprispevki, ki bi terjali 
za uresničitev programa dodatna 
sredstva skupna porabe, proračuna 
ali banka. Za uvedbo novih krajev
nih samoprispevkov bo treba na
praviti tudi politično oceno glada 
motnosti občanov In vpliva novih 
obveznosti na tlvljenjskl standard 
ljudi. 

Izvršni svat naj posebno skrbno 
pripravi analizo dosedanjih krajev
nih samoprispevkov In programov, 
ki to na ta samoprispevka vezani 
tar poliča skladno z zakonitostjo 
objektivni predlog Izvajanja teh 
programov. 

Preskrba 
Izvršni svet bo predložil v 

obravnavo In sprejem motna rešit
ve In ukrepe za zagotavljanje čim
bolj nemotene preskrbe. Stori naj 
vsa, kar je operativno treba storiti, 
da se zagotovi takojšnji pristop k 
gradnji skladišč za rezerve, v zvezi 
s tem naj terja dosledno odgovor
nost tudi projektantov oz. projek
tantske organizacije. 

Zaposlovanje 
Resolucijski cilji narekujejo 

zmerno zaposlovanje s poudarkom 
ne zboljšanje kadrovske strukture v 
zaposlenosti. SIS za zaposlovanje 
naj takoj napravi pregled mladih, 
ki so letos končali šolanje in mož
nosti za njihovo zaposlitev. Ka
drovska služba naj skupaj s SIS za 
zaposlovanje ustvari evidenco štu
dirajoče mladine, ZSMS in ZS pa 
naj skupno ocenita vprašanje šti
pendiranja in pogojev za štipendi
ranje, vključujoč tudi štipendiranje 
iz Titovega sklada. 

Ob koordinativni vlogi izvršnega 
sveta naj se v delovnih organizaci
jah še enkrat preveri ustreznost 
kadrovskih plenov glede na zapo
slitveno strukturo in vzpodbuja za
poslovanje mladih izobraženih 
kadrov. 

Kadrovska služba naj zagotovi 
posnetek stanja zaposlenosti upo
kojencev v občini. Vsi nosilci 
planov so dolžni dosledno izvajati 
predpis o zaposlovanju upokojen
cev In doseči, da niti en mlad di
plomant na ostane braz zaposlitve 
na račun zaposlenosti upoko
jencev. 

Konferenca ja bila enotna v 
tam, da mora vsak dal fronte 
SZDL nositi svoj dal odgovornosti, 
za vse strokovna ralltva pa nosijo 
odgovornost dalavol ali Institucija. 
Zatosa Ja opredelila: 
1. da vsi nosilci nalog Izdelajo 

svoja lastna podrobna programa 
u akcije v roku 10 dni po kon
ferenci; 

2. da se gradivo za delegata posre
duje v taki obliki, da bo Jasno In 
razumljivo; 

3. da konferenca v načelu podpira 
orientacijo glade ukrepov za po
speševanje izvoza in upočasni
tev investicij; 

4. Predlogi ze konkretne rešitve za 
upočasnitev investicij morajo v 
široko javno obravnavo v začet
ku septembra letos; vse pri
pombe in predloge podane v 
javni razpravi je potrebno 
skrbno zbrati in posredovati 
Občinski konferenci SZDL, ka
tere predsedstvo jih bo obravna
valo in zavzelo stališče ter po
sredovalo predsedstvu skupšči
ne: 

5. stališča, mnenja in predlogi te 
konference se javno objavijo v 
Občinskem poročevalcu, kot 
pomoč delavcem in delovnim 
ljudem pri pripravah na razpra
ve. 

Občinska konferenca SZDL 
Domžale 

29. JULIJA ZASEDANJE ZBOROV DELEGATSKE 
SKUPŠČINE 

Predsedstvo Občinske skupščine je sprejelo sklep, da bodo vsi 
zbori delegatske skupščine zasedali 29. julija 1981 in obravnavali: 
1. Gospodarsko stanje v občini in problematiko doseganja plana, 

izvoza in potrebnega uvoza. 
2. Predloge ukrepov samoupravnih interesnih skupnosti glede ome

jevanja investicij na področju skupne porabe. 
3. Stanje o sredstvih 'izglasovanih krajevnih samoprispevkov in o 

zakonskih pogojih, ki bodo sprejeti v republiki do tega roka. 
4. Aktivnost o poteku razprav v organizacijah združenega dela in v 

krajevnih skupnostih, kjer se bo potrebno dogovarjati o kon
kretnih primerih in tudi o predvidenih ukrepih. 
To pomeni, da bodo na zasedanju delegatske skupščine posre

dovani predlogi ukrepov, ki bodo pripravljeni v različnih sredinah 
in ki jih bo potrebno tudi izvajati. To pomeni istočasno tudi odgo
vornost vseh samoupravnih organov in družbenopolitičnih organi
zacij v vseh sredinah za dosledno izvajanje že sprejete stabilizacijske 
politike, vendar vgrajene v konkretne razmere in na konkretnih 
območjih. 
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V teh poletnih dneh, ko Pro
slavljamo 40-letnico vstaje sloven
skega naroda ter vseh narodov in 
narodnosti Jugoslavije, se spomi
njamo zgodovinskih dogodkov iz 
začetkov našega skupnega boja za 
nacionalno in socialno osvobo
ditev, pe tudi tistih prelomnic v 
predvojnem revolucionarnem 
gibanju, ki so bili temeljni kamni v 
prizadevanjih partije, da združi 
ljudske množice, posebej delavski 
razred, v boju proti fašizmu, za 
demokratične in socialne svobošči
ne. V domžalski in kamniški 
občini pa v teh dneh še posebej 
obujamo spomine na zgodovinsko 
noč od 27. na 28. julij 1941, ko so 
bojne skupit.e iz Radomelj, 
Mengša, Trzina, Duplice, Kamnika 
in Črne s številnimi in načrtnimi 
sabotažnimi akcijami zanetile 
plamen vstaje v nekdanjem kamni
škem partijskem okrožju. 

Te akcije so bile ob sočasni 
dejavnosti Rašiške čete dejanski 
začetek množične vstaje na Slo
venskem, o čemer priča tudi 
takojšnje, odločno in brutalno 
reagiranje nemškega okupatorja, ki 
mu je začetek oboroženega narod
noosvobodilnega boja preprečil 

njegove germanizatorske in uniče
valne načrte nad slovenskim na
rodom, cilje, katere je ob zasedbi 
naše domovine pričakoval, da jih 
bo v kratkem času dosegel. In bi 
jih, če bi partija ne začela že prve 
dni po fašistični okupaciji s pripra
vami za vstajo, v katerih je prek 
edinstvene organizacije protifašisti
čnega boja v Evropi, prek Osvobo
dilne fronte, uspela združiti vse 
demokratične in napredne sile slo
venskega naroda, sama pa je 
prevzela nase najtežje organizacij
ske in akcijske naloge. 

Po ustanovitvi glavnega povelj
stva slovenskih partizanskih čet 
22. junija 1941 je pospešeno steklo 
tudi organiziranje prvih partizan
skih enot, ki so bile temelj za 
načrtni oboroženi boj proti 
fašističnim zavojevalcem. Začetki 
NOB so bili nato zlasti zaradi 
različnih okupacijskih razmer ter 
moči KPS oziroma OF kot subjek
tivnih dejavnikov upora, po posa
meznih območjih Slovenije razno
liki po oblikah in intenzivnosti. V 
neizprosnem boju proti okupator
jem in domači reakciji za združeno 
Slovenijo in Jugoslavijo na novih 
družbenopolitičnih in socialno-

PRIČEVANJE JANEZA MOHARJA 

Spomladi leta 1980 sem na Korenem na poti iz vasi srečal 
82-letnega Janeza Mohorja, po domače Škavarja, s košem na 
ramenu. Njegovo ženo, hčerki, 70-letno mamo in sestro Maric ko, 
ki sta živeli pri njem, so izgnati v taborišče, hišo in hlev požgali, 
živino pa odpeljali. 

Skavar je bil še z dvema vaščanoma prvi, kije dan po požigu 
prišel v vas in po pogoriščih iskal ostanke požganih trupel, zato ve, 
kje so dobili ostanke. Skarjevo pričevanje je najbolj trden dokaz, 
kje so žrtve pogorele. 

.Zaposlen sem bi pri vodnem podjetju, ki je urejalo strugo 
Save. Stanovali smo v barakah v Ponovičah pri Litiji. 

Zjutraj, dan po požigu vasi, je iz sosednje vasi prišel vaščan 
obiskati brata, ki je delal z menoj. Prestrašeno nama je pripove
doval, kaj se je zgodilo. Pohitel sem domov. Pod vasjo sem zagledal 
skupino Nemcev, ki so na ražnju pekli teleta aH prašiča. Zavil sem 
vstran, pa v breg in se kot pritepenec bližal pogoriščem. Vsaj tako 
sem se počutil S kaj farjem in oglarjem Petrom Oralnom iz Krošnje 
in Francem Qrilom z Vrha nad Korenom smo šli od pogorišča do 
pogorišča. V Užinovčevem hlevu smo našli šest ožganih okostij, v 
šupi, listnjaku, kot pravimo na Korenem, pa štiri (tudi pri 
Užinovcu). Eno okostje smo dobili na velbu Lenartovega skednja. 
Ostankov petih ljudi nismo našli. Te ostanke žrtev je v skupni grob 
na pokopališču pokopal Franc Udovč, po domače Matožetov iz 
Krošnje, siromak, ministrant, ki je nadomeščal duhovnika in gro
barja.,." 

(Odlomek iz knjige Semenj v Bistrici, ki je te dni izšla pri 
Založbi Borec). 

JOŽE VIDIC 
J 

ekonomskih temeljih se je, kot je 
ugotovljeno v temeljnih točkah 
OF, ustvarjal „nov lik aktivnoga 
Slovenstva", ta veliki boj je terjal 
toliko različnih oblik požrtvoval
nih In predanih aktivnosti ter žrtev 

kot ša nobeden poprej v slovenski 
zgodovini. 

Ko ugotavljamo v začetkih kot 
tudi v nadaljnjem razvoju narodno-. 
osvobodilnega boja na posameznih 

(Nadaljevanje na 5. strani) 

Jure V U L K A N , st. (nadaljevanje) 

S POTI SPOMINOV: 
2e zadnjič sem omenil, da je naša 

,4*ot spominov" prirejena tako, da 
pohodnik prehodi posamezni odsek ali 
p« nadaljuje tam, kjer je prejJnjikrat 
končal. To sva storila tudi midva z 
Milanom. Medtem sva hodila že dvakrat 
drugje In ko naju je njegov sorodnik 
odložil na Kolovcu 4. marcaob 14. uri, 
sva s tem uradno nadaljevala zadnjič 
prekinjeno hojo. 

Dopoldan, pa tudi dan prej, je 
pošteno snežilo; pa nič zato saj sva 
snega navajena ter gaziva v celo 
navkreber za markacijami ruševinam 
kolovške graščine naproti. Radovednost 
naju zanese v desno na ogled mogočnih 
počitniških hiš v bregu, nekateri 
domovi so še v gradnji. Zamisel o re
kreacijskem centru pred leti je bila res 
idealna, toda kaj, ko se take vrste 
naložbe kaj hitro končajo pri denarju. 
Tudi brez vikendov se da rekreirati, kot 
oočneva danes midva. 

Razgovor o tem naju pelje po 
gozdni cesti proti severozahodu, da šele 
globoko v gozdu Opaziva, da ni nikjer 
zaznamovanih debel. V vodniku po
zneje bereva, da nas pot pelje skozi 
ruševine gradu naravnost proti zahodu v 
smeri Rudnika, toda ker sva že pri 

Grdavu, se po ženeva po strmini skozi 
gosto grmičevle in drevje navzdol v 
smeri, kjer slutiva vas, kamor sva 
namenjena. Precej velik ovinek, kot 
ogromen žep in po eni uri sva le na 
pravi sledi. 

Nekdanji bunkerji, danes nekako 
zaraščene luknje dokazujejo zločin, kjer 

1e zaradi izdajstva 6.januarja 1945. leta 
cončalo življenje večina okrožnega 
vodstva partije. Na tem kraju sem bil le 
marca meseca 1945, ko smo trije borci 
bežali iz Volčjega potoka mimo hriba 
današnjega Arboretuma po travnikih in 
čez cesto. Gonili to nas domžalski 
belogardisti, spotoma smo se ustavili 
prav pri teh takrat še svetih razbitinah 
ter se skrili in čez dan čepeli v gostih 
smrekicah v bližini. 

Delovali smo Iz kamniških planin, 
posebno pa še iz Bistrice, kjer Je bilo 
večina odborov okraja Kamnik, pe tudi 
nekaj kurirjev. 

Ker zaradi zadnje ofenzive ni bilo 
mogoče več nikakršno delovanje, 
posebno pa še zavoljo hrane, smo se Iz 
večje skupine ras bili v maj hne skupi
nice. Tedaj smo ostali le štirje, poleg 
mene še dva tovariša in ena tovarlšlca. 

Vri trije so bili iz partizanske tehnike v 
Kamniški Bistrici, katero so gestapovci 
poleg bunkerje pod Mokrico razdejali. 
Vsako gibanje podnevi smo opustili ter 
nekako letati ali bolje, čepeli v medve
dovem brlogu čez noč; rano, še v temi 
smo plezali v greben Mokrice ln od tam 
opazovali čez dolino proti Kopiiam ter 
na cesto, po kateri so patrujfirali v 
glavnem gestapovci ln nemški vojaki, 
kjer je bila v planinskem domu posadka. 

Lakota nas je primorala in ker Je 
bila Slavka DupUčanka, jaz pa sem Imel 
tam dekle, smo sklenili, da se podatno v 
dolino okoli Volčjega potoka ter 
izkopljemo bunker. Hrano nam bodo te 
dostavljali domačini. V začetku marca, 
mislim da je bilo na Jo šef ovo, smo te 
naivneži podali, seveda brez kakršnih 
koli novic skozi Tunjice do Podgorja. 

Pot je bila dolga dva dni. Prišli smo 
zvečer na Duplico k Prešernovi Slavki 
domov. Očetov tobak je bil res Izvrsten, 
njena mama pa je sredi noči organizi
rala, da mi je moje dekle prineslo sinka, 
katerega sem videl prvič. Se ponoči srno 
lezli na jeau čez Bistrico in le zjutraj se 
nas za Souvinovo graščino podili 
belčld, menda še nikoli nisem tekel 
tako hitro, da sta me Sašo in Milan 
komaj lovila. Bukov gozd nad cesto v 
Rudnik, še čisto nič selen ni nudil 
kritja nikomur, zate smo takrat pribe-
iali do razbitin bunkerjevjtatere danes z 
Milanom opazujeva. 

Takrat ob napadu to belogardisti 
Slavko ujeli, mi trije pa zaradi tega 
preplašeni, če te nito morda podali za 
nami, takrat niti slutili nitmo o tragediji 
v bunkerjih, pa tudi novic nitmo Iskali 
nikjer. Vrnili smo se urno trije nazaj v 
nas medvedji brlog v Mokrico, ker te je 
ravno takrat v Kamniški Bistrici položaj 
spremenil v našo korist. 

Ko sva i Slavko nedavno ta dogodek 
..predelala", takrat to jo iz Kamnika 
preselili v Begunje, nama še vedno ni 
bilo vse razumljivo, ali smo Imeli srečo 
ali kaj, takrat pri prehodu iz Podgorja 
na Duplico. Takrat je Stavka v razburje
nju lomila Grošelj eve palice za paradiž
nike ln je v strahoviti tišini ob bližini 
nekakih senc. ki to hodile po cesti taka 
„muzika" lahko usodna. Živci to bili 
strahotno napeti, posebno, če ti ivje 
hrusta pod nogami, noč svetla, v 
bližnjih hišah pa govorjenje. Res Je bila 
nerodna, da se je komaj lovila, toda 
srečno smo skočili čez cesto ter te te 
čez kakih 50 metrov srečali z nemško 
patruljo. 

Naše poti to se križale, ne vem ali to 
te oni boli ustrašili kot mi, pušk lz 
ramen niti poskušali nito sneti, za tebe 
govorim, da tem bil trd, za druge ne 
vem, toda tisto škripanje v ivju še danes 
slišim. Takrat smo na Duplici zvedeli, 
da so Nemci, ravno tisti dan našega 
odhoda v dolino, zapustili ves predel v 
dolini Kamniške Bistrice ter tam okoli 



(Nadaljevanje s 4. strani) 
predelih Slovenije številne poseb
nosti, naj poudarimo, da sodi 
kamniško okrožje med tista 
območja, na katerih je partiji 
najprej uspelo priprave za vstajo 
skleniti z množičnimi oboroženimi 
akcijami in kjer je z ustanovitvijo 
Kamniškega bataljona vodstvo 
narodnoosvobodilnega gibanja 
ustvarilo eno prvih večjih in 
najbolj aktivnih partizanskih enot 
na Slovenskem leta 1941. O tem 
priča tudi dejstvo, da je bil 
Kamniški bataljon prva slovenska 
partizanska enota, ki je za hrabra 
dejanja in spretno taktiko dobil 
priznanje Centralnega komiteja 
KPS in Izvršnega odbora OF. 
Okupatorju je nato sicer uspelo s 
Številnimi močnimi oboroženimi 
enotami in s skrajnim nasiljem 
prizadejati narodnoosvobodilnemu 
gibanju v začetnih in kasnejših 

obdobjih tudi na domžalskem in 
kamniškem območju hude udarce, 
toda nikoli takšne, da bi boj za 
svobodo zatrl in prekinil. Nasprot
no! Iz iskre upora, ki so ga zanetili 
prvoborci 27. julija 1941, se je 
razplamtel plamen širokega osvo
bodilnega boja, v katerem je dalo 
prebivalstvo domžalskega in 
kamniškega območja velike člo
veške in gmotne žrtve za našo 
nacionalno in socialno svobodo. 

Vstaja jugoslovanskih narodov 
in narodnosti 1941 pod vodstvom 
KPJ s tovarišem Josipom Brozom 
Titom nam mora biti nenehna 
spodbuda za premagovanje vseh 
ovir in težav v izgradnji naše samo
upravne socialistične družbe in 
svetal zgled, kako nismo klonili v 
najtežjih trenutkih naše zgodovine, 
hkrati pa nam mora biti trajen vir 
revolucionarnih izročil. 

Miroslav Stiplovšek 

Letošnja pomlad, ki je vsaj občini prinesla obsežn«i komunalna dela, ni priza
nesla nit/Radomljam. Poleg kanalizacije, ki jo grad no že dve leti. so seitotdi 
razSintve križišča v središču Radomelj in ureditve grobišča. Dela naj bi končali 
do sredine julija, 27. julija pa naj bi bila svečana otvoritev objektov v sporninna 
dni pred 40 leti, ko se je na domžalskem območju pričela vstaja. Na sliki: prvi 
obrisi bodočega spominskega obeležja - grobišča v Radomljah 

lanez Mohar s Korena je po požigu vari, izgonu žensk in otrok ter poboju vaščanov 
ta pogorišču Užtaovčevega gospodarskega poslopja (desno od koša v sredini) 
l»biral ostanke požganih vaščanov. Zločin so Nemci storili-8. julija 1942. leta. 

I 

Slovesnost ob zaključku pohoda v Radomljah 

rrošelina po Podgorju nočevali ter 
nigi dan odšli proti Kranju. 

V spominih na vse to Je najina 
uiašnja pot kaj kratka, sva že v 
udnlku pri Stebetu kjer gospodari, 

• ftetuje ter z nama vred obuja spomine 
Inko Zebovec. S člani družine so vsi 
Koli naju, hudo bi nama zameril, če se 
I bi oglasila. Veseli so bili obiska. To 
'•selje je gospodar pokazal s tem, daje 
uiosil na mizo vse to, kar ponavadi 
rt pravijo za pusta. Vinko aktivist, 
»rec pa tudi kurir je še vedno poln 
tominov na svojega Luko, Mlakaije-
lga Jožeta, kateremu je pomagal pri 
adnji njegove - Lukove bolnice. 
Inko je sodeloval tudi pri postavljanju 
>lnlc na Tuhinjskem in v Podvolov-
ku. Zgovornega domačina le težko 
lustiva, saj se nama mudi naprej, toda 
se še vrneva. / 

L Ustaviva se pred spomenikov ob 
ti, v spomin na tolikokrat opisano 

agedijo, kjer je vsako leto spominska 
ovesnost, ob vse večjem obisku še 
'katerih preživelih in kamor vsak 6 
nuar pride veliko mladih iz kamniške 

domžalske občine, da se poklonijo 
em žrtvam bunkerja. 

Tudi midva za trenutek obstojiva 
"no, ožigosava v knjižice prostor s 
cvilko 15, in še pogled na vas, te 
ajhne vasice Rudnik, ki pa je v času 
OV bila po svojem delovanju tako 
)membna, tako velika, zavedna in je, 
n piše na pomniku dala veliko 

življenj. Se skok do komaj 100 m 
oddaljene hiše k Milanovem prijatelju 
borcu, partizanu „Jurju". Ljubezniv 
tovariš je in razgovori se o bolezni, ki ga 
je primorala na invalidski voz. Posledice 
vojnih časov so kaj hude, mnogi so 
zmrzovall v nemogočih pogojih, pa lih 
danes pestijo revmatična obolenja, saj Je 
skoraj vsak prinesel s seboj iz gozdov 
nekaj, kar mu dela sedaj precej pregla
vic. Zato Je še tem boH pomembno, da 
se toliko let po vojni nekdanji borci 
obiskujejo, se pogovorijo o tem in 
onem, mimogrede jim stopi v spomin 
dogodek iz teh dni - in verjemite, takoj 
je vse lažje. 

Pot proti Radomljam je led na 
asfaltni podlagi, palica lovi ravnotežje, 

^
stopinja se potegne tudi na 3 metre. 

Seva cel neshojen sneg in mimo 
opekarne sva že na „glavni cesti" proti 
Radomljam. Zaključek le seveda pri 
Spornu in gospodar Ciril je kar precej 
radoveden o naši ..Spominski poti" in 
ko mu o tem raportirava, |e potolažen. 
Toda midva nisva zadovoljna, kajti 
vkljub temu, da sva v Radomlje pripe-
Sacila že drugič, pa še vedno nfmava 
tako željenega Žiga iz Križkarjevih 
smrekic. V Križkarjeve smrekce se 
pripeljeva čez par dni po 16. žig. Tu 
stoli obeležje, od koder je radomeljska 
bojna skupina v noči od 27. na 28. 
julija 1941 leta odšla na prvo oborože
no akcijo proti okupatorju na 
Kamniškem. S tem je tudi končana 

najina prva akcija Trojane-Radomlje, 
polna lepih doživetij in spominov, čevlji 
saj malo počivajo, čez nekaj dni kasneje 
pa greva novim doživljajem nasproti. 

TROJANE - MORAVČE 
Kdo od prebivalcev Črnega grabna, 

posebno pa delavci zaposleni v dolini, 
ne pozna prijaznega šoferja Jožeta, ki 
Jih vsak dan pripelje zgodaj v domžalske 
tovarne iz Trojan. Ta dan je bil avtobus 
poln, saj je pripeljal več kot 110 delav
cev in se je vračal nazaj na najvišjo 
točko v občini skoraj prazen. Le midva 
s popotnim tovarišem mu do tja delava 
družbo. 

Se palice v roke in že sva z Milanom na 
odcepu za Doline. Vzpon je precej strm; 
ob sedmih zjutraj smučarska vlečnica še 
stoji. Lep rekreacijski teren Ima Balon. 
Na hiši le plošča v spomin na ustreljeno 
Frančiško in Franca Balona. Sva pri 
prvi kontroli ..spominske poti" do Mo
ravč. Ta ponedeljek drugega marca sva 
vpisana v knjigi kot 167, žigosava še 
knjižice in razglednice ter se podava v 
gaz, saj pot izgleda težavna. Smerokaz 
obrne proti jugu in markacije nama ka
žejo pravo pot, saj danes teh res nisva 
rabila. Debela snežna odeja, po merje
nju s palico se Je ugreznila kar 80 cm 
Sneg je v senci sipek, pa zato na sonc 
nih legah leden. Tega je bilo do Limbar 
ske gore v povprečju 40 do 50 cm. Ker 
prihaja pot za nekaj časa na ozemlje Za 

gorske občine, sva v eni uri že v vati 
Borje. 

Da pa je pot bila še bolj težavna v 
globokem in mestoma v plitkem snegu, 
gre pripisati štirim turistom, ki so dan 
preje šli isto pot. Ubirati sva morala nji
hove stopinje, saj so gazili celeč. Hodili 
so E-6, to je Evropska pot, katera pelje 
od Severa (trav od Baltika, prečka drža
ve srednje Evrope, vodi čez Pohorje in 
se na Trojanah združi z našo ,,spomin
sko potjo ' do Zasavja ter se konča na 
Reki. Tu v Boriah pa se priključi še 
Ljubljanska mladinska transverzala, za 
nekaj časa pa se pridruži še BadJurova 
pot. 

Zelo prometne so te peš poti, morda 
v lepših razmerah, kajti danes nisva sre
čala nikogar. Le v kontrolni knjigi sva 
ugotovila, da je teden prej hodil to smer 
Ivan Ložar iz Domžal, znan je tudi kot 
planinec, ki hodi najraje sam. Pravi, da 
se sam na sebe najbolj zanese. In ko te 
tokrat pogovarja, da tudi ve, da govori s gametnim človekom. Fant hodi te 

etrtič. 
V Borjah ogledujeva staro lipo, samo 

panj je star, ker so jo že davno posekali, 
iz njega pa Je pognalo 16 zajetnih debel, 
katerih veje so pognale v košato krono, 
vse skupaj pa izgleda kot eno urno ve
liko drevo. 

Z daljnogledom spotoma vidiva proti 
Jugu v daljavi globoko v Zagorski občini 
vas Kolovrat, spodaj desno pod seboj pa 
čutiva Peče. 

(se nadaljuje) 



OB DNEVUSAMOUPRAVLJALCEV: 

27. junija 1960. leta je tedanja ljudska skupščina sprejela zakon 
o upravljanju t podjetji v državni lasti, s člmar smo začeli nove 
socialistična proizvodna odnosa na osnovi samoupravljanja. Zato 
smo si delovni ljudje In občani ta dan Izbrali za Dan samoupravljal-
ctv, ki ga tudi v naši občini H mnogo lat praznufamo-s pragladom 
dala Kluba samoupravlja/cev, podalltvljo priznanja najboljšim 
samouprevljalcam In kulturnim programom. 

K. 

Tudi letoi je bilo tako. Delegati 
skupščine Kluba samoupravllafcev 
so na svoji seli pregledali svoje do
tadanja delo In ugotovljeno je bilo, 
da je bil realiziran spreleti pro
gram, ki Je mimo stalnih oblik ved
no boli uveljavljal oblike razgo
vorov ui okroglih miz kot napo* 
sredne oblike dela. Prav tako Je 
bila opravljena dejavnost pri nor
mativnem urejanju samoupravnih 
aktov v nekaterih delovnih organi
zacijah, razširjena je bila oblika 
nuđenja pravne pomoči in dose
ženo enotno načrtovanje usposab
ljanja sindikalnih delavcev, organov 
samoupravljanja in v celoti se je 
uveljavilo programiranje dejavnosti 
znotraj Koordinacijskega odbora 
za družbeno izobraževanje v ob-

žencev, opravljenih pa ja bilo 320 
Izobraževalnih ur. Obrambno lolo, 
kl je bila uvađana kot nova oblika 
izobraževanja in usposabljanja, ja 
oblikovalo 38 slušateljev, realizi
ranih pa Ja bilo 90 ur teoretičnega 
in praktičnega dela. Na vseh osnov
nih šolah so bili organizirani ciklusi 
predavanj na temo Sola za starša 
oz. lola za življenje, ki lo je obiska
lo blizu 2600 poslušalcev, kar je 
brez dvoma velik prispevek ureja
nju problemov v odnosih med solo, 
družino in samoupravno družbo. 
Povejmo še, da so bile kot posebna 
oblika izvedene tudi mladinske po
litične šole in seminarji z blizu 510 
udeleženci. 

Veliko prostora bi porabili, če 
bi hoteli našteti vse seminarje, ka-

upravljalcev. Tako redno skrb za 
izvajalce programiranja, ki so med 
drugim združeni tudi v predavatelj
ski aktiv, omenjena je bila že prav
na pomoč in pomoč pri izdelavi 
samoupravnih aktov, izvrsni odbor 
pa je v povezavi z Občinsko ma
tično knjižnico poskrbel tudi za 
posebni oddelek za družbeno lite
raturo. 

Program dala Kluba samouprav-
Ijalcev Domžale za sezono 
1981/82 izhaja Iz konkretnih po
treb delavcev za družbenopolitično 
in samoupravno usposabljanj., pri 
urejanju problemov bi odnosov, ki 
nastajajo ob uresničevanju samo* 
upravnih, družbenoekonomskih In 
političnih nalog. Prav zato bodo v 
okviru dejavnosti Kluba lamo
upravlialcev potekala take oblika 
dala, ki bodo omogočale Izmenja
vo ekonomskih, političnih in 
lamoupravnlh Izkušenj delavcev 
Istih ali sorodnih panog. Tako si 
bodo izkušnje Izmenjavali in nova 
znanja pridobili predstavniki de
lavskih svetov, organi samoupravna 
delavske kontrola, komisija za de
lovna razmerja ln disciplinske ko-

S slavnostne seje Kluba samoupravljalcev, na katerem so bila podeljena tudi pri
znanja 

čini. Tako je bila uveljavljena pro-
gramiranost, spremljano je bilo 
izvajanje posameznih oblik, ne gre 
pa pozabiti tudi na zagotavljanje 
pogojev za delo. 

Pri izvajanju oz. realizaciji pro
grama je sodelovala Delavska uni
verza kot institucija posebnega 
družbenega pomena za izobraže
vanje odraslih. Pa naj delo Kluba v 
preteklem letu ilustriramo še z 
nekaj številkami. V šoli samouprav
ljanja je sodelovalo 240 udele-

misije. Posebna pozornost bo po
svečena inventivni dejavnosti in 
samoupravnemu obveščanju. Se 
naprej se bodo usposabljali delegati 
tako preko šole samoupravljanja, 
kakor tudi preko drugih oblik, k 
naprej se bo krepilo delo na po
dročju usposabljanja za splošno 
ljudsko obrambo in družbeno sa
mozaščito, pozabili pa niso niti ni 
urejanje problemov s področja so
cialne politike in socialne varnosti 
delavcev. Kar pa so pred nami vo
litve, bodo se zlesti pomembna 
tudi izmenjave izkušenj s področji 
dala samoupravnih interesnih skup 
nosti. 

Program predstavlja le splošen 
okvir dejavnosti Kluba ismouprsv- \ 
Ijalcev, ki pa ne utesnjuje nosilcev, 
organizatorjev in Izvajalcev ta ds* evnosti pri izboru vsebinsko kon-. 

•etnlh programov za njihova pc , 
traba. Nasprotno. Pri Izdelavi kon-, 
krstnih programov sa bo Klub prlft' • 
gajal potrebam In Interesom udi ' ' 
ležencev, zato bodo program do
polnjevali tako, kot bodo predla
gali člani Kluba ali drugi družbeno' 
politični dejavniki v občini. *l 

Veri' 

r 

terih se je udeležilo čez 800 ude
ležencev, pa vse posvete, k i so tra
jali blizu 200 ur, na njih pa je so
delovalo čez 1000 udeležencev. 
Omenimo še okrogle mize in 
končni seštevek pokaže, da je bilo 
organiziranih 171 različnih oblik, v 
katerih je bilo opravljenih 1256 
izobraževalnih ur (v obliki preda
vanj in razprav) in na katerih je so
delovalo 27460 udeležencev. 

Ne gre pa prezreti še nekaterih 
drugih dejavnosti kluba samo-

Pomagajmo zmanjšati 
uvoz pšenice 

'Preko časopisov, radia in televizije smo seznanjeni, da bo 
letošnji pridelek pšenice nižji od lanskega in da bodo potrebne za 
uvoz dragocene devize. Zaradi tega smo se pri Emoni Kmetijski 
kooperaciji odločili, da na področju Domžal organiziramo odkup 
pšenice, čeprav se zavedamo, da nismo na žitnem območju. 
Odkupni pogoji so ugodni zaradi česar smatramo, da bo med 
našimi kmetovalci le zanimanje in da bomo vsi skupaj dali svoj 
prispevek za zmanjšanje uvoza pšenice. 

Odkupna cena pšenice je za kmetovalca 930 dinarjev. Za naše 
kmetovalce, k i so pretežno živinorejsko usmerjeni je še izredna 
ugodnost, da svojo pšenico zamenjajo za koruzo. Zamenjava je 
kilogram pšenice za kilogram koruze povrhu pa kmetovalec dobi še 
2,15 dinarjev za vsak kg pšenice. Če se po tej računici dobro pre
računa, lahko dobi na ta način vsak kmetovalec koruzo po 7,15 
dinarjev. Poleg tega bo lahko dobil še do 20 % otrobov ali krmilne 
moke po dnevnih tržnih cenah za prehrano lastne živine. 

Odkup pšenice bo potekal pri vseh zadružnih enotah v 
Domžalah, Lukovici in Moravčah, č e proizvajalec dostavi pšenico v 
mlin Žita na Viru, dobi doplačilo za dostavo še 0,20 din za kg 
oddanega žita. Zamenjava pšenice za koruzo in poračun za pšenico 
bosta izvedena takoj. Za nadaljnje informacije v zvezi z odkupom 
oz. za zamenjavo pšenice za koruzo se pozanimajte pri vodji za
družne enote. 

Na koncu sestavka bi želeli opozoriti kmetovalce - živinorejce, 
da si povečajo krmno bazo s strniščnimi doscdki. Za nasvete naj se 
obračajo na pospeševalno službo v Domžalah. V ta namen bo 
izvedenih nekaj poskusov s strniščnimi in nrezimnimi posevki, 
katere si bodo vsi zainteresirani kmetovalci lahko ogledali. 

A . B . 



Priznanja 
ob dnevu samoupravljavcev 

Občinski svet Zveze sindikatov in Klub samoupravljaIcev sta 
letos prvič podelila PLAKETO S PRIZNANJEM J O S I P BROZ 
TITO — 30 let samoupravljanja". 

Priznanje so prejeli štirje najzaslužnejši posamezniki za izjemne 
rezultate pri delu in poseben prispevek k razvoju samoupravnih 
odnosov in družbenopolitična organizacija ZZB NOV občine Dom
žale za dosledno in zavzeto uveljavljanje, razviionje in prenašanje 
revolucionarnih tradicij na mlado generacijo. 

V , * 

Nagrajencem so bila priznanja 
zročena na slavnostni seji skupšči
ne Kluba samoupravljalcev, ki je 
>ila 29. junija v kinodvorani v 
Jomžalah. 

Priznanja so prejeli: 

DRUŽBENOPOLITIČNA 
•RGANIZACIJA ZZB NOV, ne 
redlog Komiteja OK ZKS Domža-
>> za dosledno in zavzeto uveljav-
•nje, razvijanje in prenašanje re
akcionarnih tradicij na mlado ge-
eracijo. 

riznanle ta Občinski odbor ZZB NOV 
omžale je sprejel predsednik Alfonz 
vbelj-Savo. 

ANICA DOLINŠEK, zaposlena 
Domu upokojencev Domžale, na 
redlog svoje 0 0 ZSS za vestno in . 

aktivno delovanje v samoupravnih 
organih in družbenopolitičnih 
organizacijh, zlasti pa za njeno pri
zadevanje pri razvijanju samo
upravnih odnosov med novospre-
jetimi delavci in skrb za njihovo 
vključevanje v kolektiv. 

IVANKA LOGAR, zaposlena v 
HELIOSU-TOZD Kemična tovar
na Domžale, na predlog svoje 0 0 
ZSS za dolgoletno aktivno delo
vanje v organih samoupravljanja v 
TOZD in organizaciji združenega 
dela. 

FRANC PANČUR, upokojenec 
delovne organizacije PAPIRNICA 
Kollčevo, vseskozi aktivni delavec 
v samoupravnih organih in družbe
nopolitičnih organizacijah v delov
ni organizaciji in izven nje. Bil je 
eden prvih predsednikov delavske
ga sveta in predsednik Iniciativnega 
odbora pri Občinskem sindikalnem 
svetu za ustanovitev Kluba samo
upravljalcev v nali občini. 

MIRJANA KAVČIČ, zaposlena 
v delovni skupnosti skupnih služb 
INDUPLATI Jarše, na predlog 
konference osnovnih organizacij 
ZSS, za svoja aktivno delovanje v 
samoupravnih organih, družbe
nopolitičnih organizacijah v delov
ni organizaciji In krajevni skup
nosti, kot tudi za dalo v delegaciji 
za skupščino družbenopolitična 
skupnosti. 

Občinski svat ZS 
Domžale 

I V A N K A LOGAR, PREJEMNICA PRIZNANJA „LISTINA 
S P L A K E T O JOSIP BROZ TITO" 

EC 
V O 

MI POMENI TOVA-

Ena izmed dobitnic priznanja 
stine s plaketo „Josip Broz Tito 
30 let samoupravljanja" je tudi 

v. Ivanka Logar. 

Kdaj ste začeli delati v HELIOSU? 
Rojena sem 1922. leta v Mali 

Loki pri Ihanu na manjši kmetiji, v 
HELIOS sem prišTa v letu 1947. 
Povem naj, da se sprva nisem naj
bolje znašla, bila sem skromno 
dekle, pripravljena prijeti za vsako 

delo. Zelo dobro smo se razumele s 
tovarišicami in zelo dolgčas mi bo, 
kojih bom morala kmalu zapustiti, 
saj imam že kar 34 let delovne 
dobe. 
Česa se iz tega obdobja najbolje 
sponimjate? 

Požara v letu 1948, kajti po 
moje je bila to prelomnica za to
varno, saj je od tedaj šlo vse na
vzgor- Proizvodnja se je kdo ve za 
koliko povečala, izdelkov imamo 
mnogo več, delo pa je lažje in bolje 
plačano. Sedaj je tudi delavcev ve
liko več, imamo obrate na Količe-
vem, v Srpenici, za delavce je 
dobro poskrbljeno. 
Morda o spemiijuAaJk kot Jse ob
čutite sama? 

Najbolj občutim to spremembo, 
da smo sedaj delavci enaki med 
seboj, da ni gospodarjev, nekoga, 
ki bi ti ukazoval, da zanj delaš. 
Precej se je spremenilo od leta 
1947. Sedaj svoje mnenje lahko 
povsod poveš in upoštevajo ga. Ni 
več tistega strahu pred „setom". 
Delovne razmere so se zelo izbolj
šale. Imamo garderobe, kopalnice, 
toplo malico. Kje so časi, ko sem s 
seboj prinesla kos kruha in jabol
ko, sedaj pa za majhen denar do
bim toplo malico, pa le izbiram jo 
lahko? 
Pa vase aktivno družbenopolitično 
delo? 

Kolikokrat sem bila članica de
lavskega sveta ne vem, menim pa, 
da prav malokrat ne, vse svoje živ

ljenje pa sem posvetila delu v sindi
katu. Velikokrat sem bila član iz
vršnega odbora, pa različnih ko
misij in odborov. Prizadevala sem 
si, da bi delavci resnično sami od
ločali in da bi se delovne razmere 
izboljševale. V veliko akcijah sem 
sodelovala in ni mi žal. 
Vas morda kaj moti pri vašem 
ddu? 

Opravljam delo izdelovalke 
dekstrinov in sem na svojem delov
nem mestu zelo zadovoljna. Veliko 
mi pomeni prijaznost in tovarištvo 
mojih sodelavk, s katerimi se zelo 
dobro razumem Moti pa me ne
zadovoljnost nekaterih, ki mislijo, 
da rd nič boljše. Menim, da bi 
morali biti v sedanjem času vsi zelo 
zadovoljni, saj nam je tako dobro, 
kot še nikoli. 
Kmalu greste v pokoj, kaj pa po
tem? 

Da, še malo več kot leto, pa 
bom upokojenka. Malo me skrbi, 
da ne bom imela preveč majhne 
pokojnine, kajti ni mi znano, kako 
se upošteva moja interna kvalifi
kacija, vendar upam, da ne bo 
preveč vplivala. Sicer imam pa 
doma vrt, ki zahteva kar precej 
časa, pa hišo je potrebno vzdrže
vati. Sin bo kmalu doštudiral, 
vdova sem že precej let, pa mi osta
la kar precej dela. Če bodo hoteli, 
>i rada čuvala vnuke, skrbela za 

dom, pa bom najbolj srečna. 

Vera. 

C 

Pismo s Švedske: 

Tov. urednik 

Prav lepa hvala Uredništvu za časopis katerega pošiljate v sloven
ski klub vStockholmu. 

Z vnetjem ga preberem, ker me zanimajo novice Iz domačih 
krajev. 

Vsem v Uredništvu lepe pozdrave Iz Stockholma. 
Jože Stražar 

Soedertaelje, Sweden 

K O N C E R T V I H A N U 

7. (unjja smo si pred OS Ihan ogle
dali koncert pihalnega orkestra iz 
Domžal. Domžalski pihalni orkester je v 
Ihanu te znan gost, saj se je rad odzval 
našim vabilom in nastopil te na Oklem 
In pri vzldavi temeljnega kamna Doma 
družbene samozaščite. V nedeho pa so 
se godbeniki predstavili s samostojnim 
koncertom, pod vodstvom Toneta 
Juvana. 

Predstavili to nam pester program 
skladb, ki je vseboval skladbe slavnih 
avtorjev, kot je Čajkovski, moderne, 
partizanske in narodnozabavne skladbe. 

Ker je bil koncert v dopoldanskem 
času, te je zbralo nekoliko manj poslu
šalcev, toda ob prelepi glasbi in ubrano
sti pihalnega orkestra smo bili vsi 
navzoči nadvse zadovoljni in na koncu 
zaprosili še za nekaj skladb. Člani pihal
nega orkestra iz Domžal bodo tudi v 

prihodnje dobrodošli gostje v Ihanu. S 
tovarišem Juvanom in član) orkestra 
smo te te dogovorili za večerni koncert, 
ki naj bi bil v bližnji prihodnosti, saj 
smo tovrstnih prireditev izredno veseli. 

Pihalnemu orkestru in njihovemu 
vodji tovarišu Juvanu, te toplo zahvalju
jemo za njihov oblak in jim telimo 
veliko uspehov v prihodnje. 

Karolina Lunar 

Dopisnike obveščamo, 
da bomo neobjavljene 
članka zaradi 
pomanjkanja 
prostora objavili 
v naslednji številki 

Uredništvo 



Ob 60-letnici Jerneja Leniča 
Sredi številnih delovnih dol

žnosti je praznoval predsednik 
Skupščine občine Domžale 
Jernej LENIČ svoj življenjski 
jubilej — 60-letnico. Življenjske 
pot tovariše Jerneja se je začela 
9. julija 1921 v vasi Turjak, v 
kmečki družini, kjer ni bilo 
nikoli vsega v izobilju. Osnovno 
šolo je obiskoval v Loški dolini, 
učiteljišče pa je končal leta 
1942 v Ljubljani. 

Kot mlad učitelj je prišel v 
našo občino januarja leta 1946, 
ko je nastopil službo na Osnovni 
šoli v Krašnji, kjer je že od junije 
prejšnjega leta učiteljeva/a 
sedanja njegova žena Boža. Teh 
let se tovariš Jernej še prav 
posebno spominja, saj je bil to 
čas obnove porušene domovine, 
čas udarniškega dela In velike 
zagnanosti za elektrifikacijo 
zdravo pitno vodo, številna 
komunalna dela in čas dograje
vanja ljudske oblasti. Veliko 
idealizme je bilo takrat v ljudeh 
in tovariš Jernej je bil kot učitelj 
eden izmed tistih, ki je dejal 
pečat ne samo Krašnji, ampak 
tudi širšemu območju črnega 
grabna, še prav posebno pa je 
njegovo delo povezano z aktiv
nostjo družbenopolitičnih in 
družbenih organizacij in vedno 
bolj je postajalo tudi v 
občinskem merilu del njegovega 
vsakdana. 

Leta 1961 se je z ženo in 
dvema otrokoma preselil v 
Domžale, kjer je šest let oprav
ljal funkcijo predsednika Občin
skega odbora SZDL Domžale in 
se tako ves predel političnemu 
delu. To je obdobje, ko se v 
občini močno utrjuje delo 
SZDL, ko se oblikujejo družbe
na kmetijska posestva, ko celot
no domžalsko gospodarstvo 
stopa na nova pota razvoja. 
Tovariš Jernej je prisoten v tem 
življenju, saj se zaveda, da je 
potrebno veliko naporov ze 
dosego gospodarskih in družbe
nih uspehov. Opravlja številne 
funkcije: od tistih v ZK, odbor-
niško, poslansko, dela v 
Temeljni izobraževalni skupno
sti. Zvezi prijateljev mladine. 
Rdečem križu in številnih svetih 
pri občini. Med drugim zasle
dimo njegovo ime tudi v prvem 
uredniškem odboru Občinskega 
poročevalca, ko je 5. novembra 
1962 izšla prva številka našega 
glasila. Po šestih letih profesio
nalnega dela na SZDL postane 

ravnatelj Osnovne šole Vencelj 
Perko, vendar opravlja funkcijo 
predsednika Občinskega odbora 
SZDL kot neprofesionalec. 

To obdobje pa je značilno še 
po nečem. V občini stečejo 
priprave za referendum za 
uvedbo prvega samoprispevka za 
izgradnjo šolske mreže. To je 
akcija, v kateri je tovariš Jernej 
vseskozi prisoten in po začetku 
gradnje Osnovne šole Josip Broz 
Tito postane tudi ravnatelj šole v 
izgradnji, redni ravnatelj pa 24. 
junija 1972, ko je bila šola dana 
svojemu namenu. 

Nova ustava je leta 1974 
uzakonila delegatski sistem, ki 
pomeni nadaljnjo krepitev 
odločanja delovnih ljudi in 
občanov na vseh področjih. 
Tovariš Jernej je bil izvoljen za 
predsednika Skupščine občine 
Domžale. S tem se začenja 
njegovo neustavljivo prizadeva
nje za uveljavljanje nove demo
kratične oblike v odločanju in 
za uveljavljanje delegatskih 
odnosov v skupščini. Vztrajno se 
prizadeva, da bi posamezni zbori 
delegatske skupščine zaživeli v 
popolnosti, da bi skupščina 
postala mesto dogovarjanja In 
usklajevanja interesov združe
nega dela in krajevnih skupnosti. 
Tovariš Jernej ne pozne počitka, 
saj je prisoten na številnih zborih 
delovnih ljudi in občanov, lahko 
rečemo, da ni kraja v občini, 
kjer ne bi našel pristnega stika z 
ljudmi tudi takrat, ko gre za 
razreševanje perečih življenjskih 
vprašanj. Njegova priljubljenost 
izvira iz razumevanja ljudi, ki se 

znajdejr v različnih situacijah, 
vedno jih skuša usmerjati, 
vendar ne kot predsednik, 
ampak in predvsem kot človek. 
Ritem njegovega življenja je sicer 
enoličen: sestanki, seje, posveto
vanja, govori. Njegove besede so 
tehtne in realne, vsajene v 
konkretne razmere, izhajajoče iz 
velikih dosežkov in razčlenju
joče težke situacije, čas nje
govega predsedn ikovanja je 
povezan s stalnimi nalogami na 
področju vzgoje in izobraže
vanja, saj se samoprispevki za 
izgradnjo šol vrstijo eden za 
drugim, ravno tako pa rastejo 
številni šolski objekti. 

Takšnega predsednika po
znamo in če kaj lahko rečemo, 
so to njegove besede: „Silno 
velika odgovornost je v tem 
našem delegatskem življenju in 
vsi, ki smo poklicani, da ga 
usmerjamo, se moramo zavedati, 
da je to sistem, v katerem more 
in morajo priti do izraza volja, 
hotenja in možnosti delovnih 
ljudi in občenov, ker pomeni 
stalno skrb za naš nadaljnji 
razvoj." 

čestitkam se pridružujemo 
vsi delovni ljudje in občani naše 
občine z edino željo, da bi 
tovarišu Jerneju služilo zdravje, 
saj to pomeni, da ga bomo sreče
vali v številnih krajih v občini in 
da bo še naprej ostaja/ spodbuje
valec pestrega življenje v naši 
občini, da bo še vedno prisluhnil 
tistim, s katerimi soustvarja 
bogatejšo domžalsko družbo. 

Veliko sreče in zadovoljstva, 
ti, dragi Jernej, izrekajo občani/ 

Karel Kušar 

K U L T U R N E VRSTICE 
Grobeljski koncerti so uspešno 
zaključili letošnjo pomladansko 
kulturno sezono. Ljubitelji kla
sične glasbe so se zbrali vsak 
torek in prisluhnili našim zna
nim umetnikom, k i so vsako
krat navdušili občinstvo. Kot 
gostje so nastopili Pihalni 
kvintet RTV Ljubljana, harfist-
ka Ruda Ravnjk-Kosi in oboist 
Božo Rogdja, violončelist Ciril 
Skerjanec in pianist Aci Berton-
celj, v edinem petkovem večeru 
pa sta nastopila otroški in mla
dinski pevski zbor kulturneg* 
društva osnovne šole Josip* 
Broza Tita. Na tem koncertu so 
bile podeljene tudi letošnje Ker
snikove plakete in priznanj' 
Z K O . 

Končano je šesto tekmo
vanje pihalnih orkestrov Slove
nije, na katerem je sodeloval* 
tudi Godba na pihala iz Dom
žal. Zaključna prireditev je bil* 
13. in 14. junija na Bledu-
Domžalski godbeniki so se od
lično odrezali, saj so prejeli 
srebrno plaketo. Omenimo naj* 
da je na tem tekmovanju so
delovalo 53 od 110 slovenskih 
pihalnih orkestrov. Sedem jih j * 
prejelo zlato, pet srebrno i" 
štirje bronasto plaketo. BraV 
Domžalčani! 

Mladinski zbor kulturni_ 
društva osnovne šole Josip* 
Broza Tita je gotovo v tem tre
nutku naš najboljši zbor. Mladi 
pevci to nenehno tudi dokazu
jejo. Nastopili so na zveznei* 
tekmovanju v Celju, kjer so prej 
jeli pohvalo, prav gotovo pa W 
si ; zaslužili višje priznanje 
Svoje letošnje uspehe so zakljU' 
čili še s koncertom v izrednei" 
ambientu, k i ga nudi Muzej J? 
lovškove umetnosti - baročn* 
cerkev v Grobljah, in pomei* 
zboru še posebno priznanje. , 

Letošnji tabor slovenskih 
pevskih zborov, k i je bil 21 .ju
nija v Šentvidu pri Stični, sej* 
začel s koncerti, k i so bili n* 
predvečer po krajih po vsej Slo
veniji. Mešani pevski zbor i* 
Mengša, moški zbor Janez Cel** 
in ženski zbor Društva upoko' 
jencev so imeli v gosteh mošk* 
zbora iz Črne pri Kamniku in i* 
Kočevja. Zbori so zapeli na pf 
reditvi Pojo naj ljudje na Gorj"' 
ši, naslednji dan-pa so se ude 
ležili še skupnega shoda pevc*v 

v Šentvidu. Na Gorjuši se r 
zbralo kakih tisoč obiskovalce'1 

k i so pozdravili koncert pevce'-
Koncertu je sledila uprizorite' 
znanega dela Adam Ravbar, 1" 
jo je pripravilo jamarsko drui'' 
vo Simon Robič. 

avo 
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Mengeš, Trzin, Vir: 

Krajevni prazniki 
nove pridobitve 

V preteklem mesecu oz. obdobju ob koncu junija in 
začetku julija so v nekaj naših krajevnih skupnostih pra
znovali krajevni praznik v spomin na različne dogodke iz 
obdobja revolucije in NOB. Ob tem so pripravili obilo 
prireditev, katerih pregled dajemo ob tej priložnosti. 

Na slavnostni seji so sodelovali tudi harmonikarski orkester, Glasbena šola 
Domžale, oddelek Mengeš, člani šolskega kulturnega društva ln godbeniki 
mengeške godbe. Priznanja krajevne skupnosti pa so dobili: Osnovna organi
zacija socialistične mladine Mengeš za aktivno delovanje in povezovanje med 
DPO, Ivan Zupan za vsestransko delo v KS in na občinski skupščini, Lovro 
K~r*nčan za izjemno prizadevanje p t i gradnji telovadnice in drugo delo pred 
njegovo boleznijo1, Stane Lužar za vsestransko aktivno delo v KS, Rudi 
Sirugoj za vsestransko aktivno delo v Loki ter v LO in DS, Franc Tampuž za 
aktivno delo v KS, zlasti v LO in D S, Štefka Mlakar za aktivno sodelovanje 
na kulturnem področju in v LO itn DS, Pavel Kosec za razvoj kulturnih 
dejavnosti pri vzgoji mladih, Ivan Tc>mšič za vsestransko delovanje v KS ter v 
ZB NOV, Center za usposabljanje invalidnih oseb za humanitarno delovanje 
pri usposabljanju invalidnih oseb, Ivan Sivec za izjemno prizadevanje pri 
popularizaciji kraja s pisanjem v Občinskem poročevalcu, drugih časopisih in 
v radijskih oddajah, Peter Gubane za vsestransko aktivnost v KS in za 
zgledno povezovanje med KS in zaiorovalno skupnostjo Triglav. 

Mengšani so praznovali 

Mengšani praznujejo svoj kra
jevni praznik sicer 9. julija, vendar 
so letos organizirali prireditve ob 
prazniku že v mesecu juniju, kajti 
tedaj ljudje še niso v toliki meri na 
dopustu. V sklopu praznika so 
pripravili praktični prikaz tabor
niškega življenja. Četa tabornikov, 
ki jo vodi prizadevni Lojze 
Ručman, je prikazala veščine in 
spretnosti, ki so za tabornike po
trebne. Košarkarji so pripravili 
prireditev ,,Dan in noč košarke 
Mengeš". Ob tem so se predstavili 
še pionirji, članice pa tudi paraple-
giki. Na že znani prireditvi 
»Mengeški prepih", ki jo že vrsto 
let pripravlja znani mengeški sode
lavec Občinskega poročevalca 
prof. Ivan Sivec, se je zbralo 800 
ljudi, k i so z zanimanjem prislu
hnili Sivčevim domislicam ln 

bodicam, ki j ih je interpretiral 
Boris Cavazza. 28. julija so v Loki 
pri Mengšu svečano odprli most, 
tradicionalna „show" tekma med 
Godbo Mengeš in gasilci pa je prav 
tako pritegnila zanimanje gledal
cev. 

Na osrednji prireditvi - slavno
stni seji skupščine krajevne skup
nosti so podelili priznanja krajevne 
skupnosti in krajevne konference 
SZDL ter seveda pregledali delo v 
preteklosti in ocenili naloge za 
prihodnje. V kulturnem sporedu so 
sodelovali člani kulturnega društva 
osnovne šole narodnega heroja 
Matije Blejca in godba na pihala. 

Partizanski miting, Ki je v 
letnem gledališču sklenil prazno
vanje krajevnega praznika, je zbral 
mnogo Mengšancv, ki so po kultur
nem programu družabno zaključili 
prireditve »Mengeš 81". 

Pod Gobavico je Taborniška četa Mengeš domžalskega odreda »Skalnih 
taborov" postavila svoj tabor in v treh dneh prikazala pestro življenje 
tabornikov, od orientacije do različnih bližnjih pohodov ln nasploh tabor
niškega življenja,. Tabor Je bil postavljen tri dni, od 25. Junija do 27. Junija. 
Kljub temu, da Je v začetku močno nagajal dež, nadebudne tabornike ni 

motilo. Starešinu mengeške čete Alojz Ručman pa nam Je tudi povedal, da so 
Imeli starši razumevanje glede svojih otrok, čeprav Je bilo med njimi precej 
takšnih, kl to šli kar iz tabora po spričevala, potem pa so v njem preživeli tri 
dni In tri noči KS ln DPO to ob ogledu dejavnosti tabornikov sklenile, da 
bodo mengeški četi v prihodnje bolj pomagale, saj so taborniki zastavili tvoje 
delo Izredno rtano, pod strokovnim vodstvom, velikega pomena pa so tudi 
za SLO. 

Na večer pred Dnevom borca je bila v Kulturnem domu v Mengšu slavnostna 
seja Skupščine KS in DPO Mengeš. Predsednik Skupščine KS Marko Hribar 
je v uvodu spregovoril o pomembnih dogodkih pred 40 leti ter o uspehih KS 
v preteklem letu. Podeljena so bila tudi priznanja KS in bronasti znak OF. 
Bronasti znak OF so prejele Ivan Anžin za aktivno delovanje v času NOB in 
v komiteju za SLO in DS ter v ZVRS, Jože Gorjan za izjemno prizadevanje 
pri delu z mengeško godbo, Milan Jenčič za aktivno sodelovanje v NOB in v 
Turističnem društvu ter v lovski organizaciji, Zdravko Kočar za sodelovanje 
v NOB in v DPO po vojni, Mara Lužar za izjemno aktivno delovanje v DPO, 
predvsem v Društvu prijateljev mladine in Rdečem križu, Vinko Sitar za 
sodelovanje v NOB ter povojno aktivno sodelovanje v ljudski oblasti in 
nasploh v DPO, Ana Vidrih za aktivno delo v kulturno-prosvetnem delu, 
posebej pa še za aktivno delo v Rdečem križu in Društvu upokojencev. 

Tudi letos te Je v letnem gledališču odvijal Partizanski miting, ki to ga 
pripravili člani dramske in folklorne skupine Svoboda Mengeš, Mešani pevski 
zbor pod vodstvom Tomaža Ha beta in Mengeška godba pod vodstvom 
Francija Lipičnilta. Tekstovno Je Partizanski miting pripravil Ivan Sivec, 
režijsko delo pa i e bilo v rokah Jožega Gogaie. Obisk je bil nad pričakovanji, 
tako da bi nazadnje kmalu zmanjkalo partizanskega golažu, ki so ga pripra
vile šolske kuharice. Za celotno preskrbo je odlično poskrbel Lojze Podgor
šek s svojo ekipo. Organizacija je bila tudi tokrat v rokah Slavka Piska, tako 
da resnično ni i moglo biti ničesar narobe, vreme pa je tudi vzdržalo do 
poznih nočnih ur. Program je potekal izredno tekoče, ker ito bili vsi nastopa
joči vseskozi na odru in ni bilo odvečnega premikanja in pavz. Tako slovesen 
in množičen zaključek prireditev ob praznovanju krajevnega praznika je 
pokazal, da krajani potrebujejo ščepec kulturnega, športnega ali družabnega 
življenja tik pred dopusti in poletnim mrtvilom, hkrati pa prireditve tudi 
obvezujejo, da se v prihodnjem letu ponovijo z drugačno vsebino na vsai 
takšni kvalitetnii ravnL 1 



26. Jun«! Je nt košarkarskem igrišču pred domom PartUana tičala adaj It 
trsdiotonmlna prireditev Dan ln noč košarke v Mengšu. Najprej 10 ntitopfll rlonlrll, potim članice, m njimi pa paraplagiki ia Zagreba in LJubljani, ob 

I. url ia Ji aadai kokrkarikT maraton, kataraga Ja odprl praditavnlk DPO in 
KI Mengsl, predsednik Svita KS Ivan Zupan. V potdravnam govoru Ja 
poudaril, da Jim KS kot pokroviteljica ieli veliko uspeha, pradviam pa naj vri 
elani Partliana upoštevajo, da Je bilo vloUruh veliko ureditev aa navoj 
rekreacije ln »porta v Manalu, aato naj l i naprej uapilno nadaljujejo i ivejo 
dejavnostjo. Košarkarski maraton 10 iprirrdjali v začetku tudi mengeški 
godbeniki, eelo nofl pa 10 bili ob njih vneti navijači. PoiebnollvoJibilo 
potem, ko Je Mengel prelel v voditvo ln nazadnje precej visoko tudi zmagal 
fc iker 2187:1970. Pokal KS Mengel Je podelil Slan iveta KS Matko Blejec. 

Nov delovni uspeh je KS Mengeš proslavila 28. junija z otvoritvijo mostu v 
Loki. O mostu smo že precej pisali, še več pa je bilo izrečenih besed o 
izvaja leih del, ki so si podajali roke in dvigovali ceno. Končno je bil most le 
nared, ob kulturnem programu šolskega kulturnega društva in godbenikov pa 
tudi odprt. Slavnostni govornik je bil predsednik Skupščine KS Marko 
Hribar. Kako velikega pomena je most za Loko, so pokazali tudi Ločani 
sami s svojo udeležbo. Kaže, da je bil novi most odprt prav zadnji čas, saj se 
je izkazalo, daje treba nujno popraviti stari most ob spomeniku. Vsi upamo, 
da na popravilo ne bo treba čakati toliko časa, kot seje delal novi most. 
Mengeški prepih je bil letos že petič, kar pomeni, da je prireditev kljub 
nekaterim obrobnim pomislekom potrebna. Zanjo se zanimajo že nekatere 
druge krajevne skupnosti, vendar se je seveda ne da kar tako presajati na 
druga tla, ko pa se na Mengeškem prepihu prepihajo izključno domače 
smeti. Letos je sodeloval ansambel Viuja Petriča s pevci, igralski delež pa sta 
dodala Boris Cavazza in Janko Ropret, ki je nastopil tudi kot popevkar. 
Morda se bo kdo čudil, toda še vedno najbolj vžgejo šale, k i se odvijajo na 
relaciji MengeS -Domžale, ker pa na prireditvi ni bilo veliko Domžalčanov, le 
bil Ropretov strah, da bo moral teči iz Mengša, brez osnove. Vsi tisti, ki bi 
bili radi omenjeni na Mengeškem prepihu, pa tokrat niso prišli na vrsto, naj 
malo PO trpijo do prihodnjič. Z drugim ansamblom in drugo igralsko zasedbo 
in z novo sapo bo drugo leto spet vse novo. 

Ob 17. uri popoldne istega dne je bila nogometna tekma med godbeniki in 
gasilci. Revanša gasilcev je uspela, saj so zmagali s 4:3. Za priletno vzdušje so 
poskrbeli tudi nekateri posamezniki kot zdravnik s specialnimi zdravili, 
sodniki in tudi vsi tisti, ki so med odmorom vlekli vrv. Na sliki lahko vidite, 
da jih je bilo vmes precej v dolgih krilih. Nasploh je bila nogometna tekma 
izredno razburljiva in zanimiva, zlobneži so celo menili, da bolj kot marsi
katera „tazaresna". Navijačev pa je bilo na obeh koncih dovolj. Kako tudi 
ne, ko pa so tako godbeniki kot gasilci naredili izredno dobro reklamo po 
naseljih s posebnimi avtomobili, pripravljenimi prav za to prireditev. Po 
tekmi se je v letnem gledališču spontano odvijalo tovariško srečanje, na 
katerem so bili predvsem slišati godbenike s svojimi inštrumenti, drugi pa so 
bolj brusili pete. Utrinke zapisal Ivan Sivec, 

vse fotografije Janko Skok. 

Erediednik krajevne konferenc* SZDL Jernej Lenič ml., J« mregovorll občanom o 
rajevnem prazniku KS Tomo Brejo vir in o do*elenih gospodarnih rezultatih 

7. Julij - krajevni praznik v 
Trzinu 

Trzinika krajevna ikupnoit Ia 
krajevni praznik praznovala 7, 
julija. Na ivečanl teji, ki to jo 
pripravili v nedeljo, 8. Julija le 
občanom ln KS Trzin podelil 
občinska priznanja in državna 
odlikovanja predsednik Sob 
Domžale Jernej Lenič. 

Hkrati je bila to tudi prilož
nost, da so pregledali delo v krajev
ni skupnosti za preteklo obdobje. 
Ocenili so, da je bilo sicer - v 
primerjavi s preteklimi leti - letos 
manj zgrajenega, vendar je kljub 
temu zelo pomembna nova prido
bitev vrtca; le-ta sicer le ni docela 
zgrajen, vendar bo pričel delovati 
že ob pričetku šolskega leta. Prido
bitev je velika, vendar bo rešila 
vprašanje otroškega varstva le 
nekaterim družinam, nikakor pa ne 
vsem, ki varstvo potrebujejo. 

Druga pridobitev je asfaltiranje 
dvorišča za domom družbeno
političnih organizacij. S tem je bila 

S' dobljena večnamenska plošča in 
o tudi nove možnosti za rekrea

cijo občanov in mladine. Prav tako 
so uredili odvodnjavanje meteorne 
vode na avtobusni postaji v starem 
delu Trzina, pričeli so asfaltirati 
Kmetičevo ulico; dela bodo 
končana v teh dneh. 

Težav, predvsem pa nalog je v 
Trzinu, ki šteje že 2000 prebival
cev, še mnogo. Trzinci so jih na 
svečani seji omenili, vendar pa 

hkrati tudi pristavili, da jih bo moč 
uresničevati le postopoma, kajti 
nekatere bodo zahtevale mnogo 
denarja. 

Po končani prireditvi so si 
navzoči ogledali nov vrtec, k i bo 
- kot rečeno - predvidoma že 
sprejel malčke ob začetku šolskega 
leta v letolnjem septembru. 

Krajevni praznik v krajevni skup
nosti Tomo Brejc na Viru 

Ob krajevnem prazniku so v tej 
krajevni skupnosti pripravili nekaj 
prireditev. Osrednja je bila v petek, 
3. julija 1981. Delegati, gostje in 
ostali udeleženci so se zbrali pred 
vrtcem dr. Igorja na Viru, kjer so 
ob Kamniški Bistrici odprli zeleni 
park ob zaključku akcije „88 dreves 
za Tita". 

Slavnostna seja Skupščine 
krajevne skupnosti Tomo Brejc na 
Viru in družbenopolitičnih organi
zacij, k i so jo v jubilejnem letu 
praznovanja 40-letnice Osvobodil
ne fronte in vstaje narodov in 
narodnosti Jugoslavije pripravili v 
tej krajevni skupnosti, je bila v 
Delavskem domu na Viru. 

Po slavnostnem govoru v 
katerem so pregledali rezultate 
enoletnih prizadevanj in začrtali 
plane za prihodnje, so podelili 
krajevna priznanja in pohvale. 

V kulturnem programu so 
sodelovali člani kulturno-prosvet-
nega društva »Franc Bukovec" Vir 
in oktet TOSAMA. 

Tudi v krajevni skupnosti Tomo Brejc Vir to zasadili ,.Drevored 88 dreves" za Tita 

/ 



D E L A V S K A U N I V E R Z A DOMŽALE 

RAZPISUJE 

v šolskem letu 1981/82 naslednje šole in tečaje: 
OSNOVNO ŠOLO ZA ODRASLE - 7. in 8. razred za vse tiste, k i 
niso uspeli končati osnovne šole 
DVOLETNO ADMINIST RATIVNO ŠOLO - 2. letnik 
STROJEPISNE TEČAJE 
KROJNO-ŠIVILJSKE TEČAJE - začetne in nadaljevalne 
GOSPODINJSKE TE ČAJE (kuharske) 
TEČAJE ZA VOZNIKE VILIČARJEV 
Pogoji: končana osnovna šola, starost 18 let, zdravniško spričevalo 
o zdravstveni sposobnosti ali vozniški izpit 
TEČAJE ZA SKLADIŠČNO POSLOVANJE za delavce, k i oprav
ljajo dela in naloge v skladišni službi 

TEČAJE HIGIENSKEGA MINIMUMA za delavce, k i delajo v 
jf f i n s k i in prvhrambeni stroki 
IEČAJE IZ VARSTVA PRI D E L U IN PONOVNO PREVERJA
NJE za vse profile delavcev v delovnih organizacijah, za zasebne 
delodajalce in pri njih zaposlene delavce 
TEČAJE ZA U P R A V U A L C E „S" N A P R A V za delavce, k i delajo 
na nevarnih mestih ogroženih od eksplozivnih zmesi 
TEČAJE NEMŠKEGA IN ANGLEŠKEGA JEZIKA - začetne in 
nadaljevalne 
P R E D A V A N J A . V ŠOLAH ZA STARŠE, in ŽIVLJENJE, O PRO
METNI VARNOSTI in iz drugih področij 
Skupaj s Klubom samoupravijalcev organiziramo vse oblike DRUŽ
BENEGA IZOBRAŽEVANJA: 
ŠOLO S A M O U P R A V U A N J A 
SEMINARJE za kandidate in novosprejete čbne Z K 
POLITIČNO ŠOLO IN DOPISNO ŠOLO MARKSIZMA 
SINDIKALNO POLITIČNO ŠOLO 
MLADINSKO POLITIČNO ŠOLO 
SEMINARJE ZA VODSTVA DPO 
SEMINARJE S PODROČJA S A M O U P R A V U ANJA 
SEMINARJE ZA ČLANE ORGANOV SAMOUPRAVNE DELAV
SKE KONTROLE 

SEMINARJE ZA ČLANE DISCIPLINSKIH KOMISIJ 
POSVETE IN TRIBUNE z različnih tematskih področij 
VSE OSTALE OBLIKE na podlagi dogovorov 
USPOSABUANJE ZA OBRAMBO IN ZAŠČITO: 
OBČINSKO OBRAMBNO ŠOLO za člane komitejev za SLO in DS 
TEČAJE ZA ENOTE CIVILNE ZAŠČITE - splošni in strokovni 
del za enote KS inOZD 
PREDAVAT"sA O OBRAMBNI VZGOJI P R E B I V A L S T V A . 

V VSE OBLIKE IZOBRAŽEVANJA IN USPOSABUANJA se 
lahko vpišete V S A K DAN od 6. do 14. ure v tajništvu D E L A V S K E 
UNIVERZE DOMŽALE, Kolodvorska 6/1, Mer dobite vse po
trebne informacije, telefon: 721-082 ali 722-278. 

OBČINA DOMŽALE Sekretariat za občo upravo 

O B V E S T I L O 

Obveščamo graditelje individualnih stanovanjskih hiš, za katere je 
bilo izdano gradbeno dovoljenje v letih od 1966 do 1970, da lahko 
prevzamejo gradbene načrte. 
Upravni organ bo namreč v skladu s predpisi po 10-fli letih iz 
arhiva te načrte izločil in uničil. 
Načrte lahko dvignete v sekretariatu za občo upravo soba št. 17 v 
uradnih urah, najkasneje do 10.8.1981. 

SAMOUPRAVNA SKUPNOST Z A ZAPOSLOVANJE 
DOMŽALE 
Ljube Šercerja 4 

Izvršni odbor skupščine Titovega sklada SR Slovenije je na svoji 
seji 29. 6. 1981 sprejel SKLEP, da se podaljša rok za sprejemanje 
predlogov za štipendije Titovega sklada za mlade delavce do 15. 
avgusta 1981. Strokovna služba 

„TAMIZ" MENGEŠ 
Izdelovanje notranje opreme 
in pohištva 
Mengeš, Blejčeva 46 

TAMIZ 

Komisija za medsebojna 
delovna razmerja 

objavlja 

prosta dela in naloge za nedoločen čas, s polnim delovnim časom, 
za dela v lakirnici. 
Kandidati morajo izpolnjevati sledeče pogoje: 
K V mizar, K V pleskar ali K V avtoličar ter 
S let prakse. 
Pismene ponudbe pošljite z dokazili na naslov: 
„TAMIZ' Mengeš, Blejčeva 46 Komisija za medsebojna delovna 
razmerja. 
Svoje ponudbe pošljite v roku 1S dni po objavi. 

za šolsko leto 1981/82 razpisuje 
vpis v enoletno šolo za „poklič voznika motornih vozil" 
POGOJI VPISA SO: 
- da ima kandidat končanih 8 razredov osnovne šole ali njej so

rodne, 
- da je dovršil 18 let starosti, 
- d a j e telesno in duševno sposoben za poklic voznika. 

Vpis se vrši v pisarni društva Ljubljanska c. 97 (nasproti postaje 
L M ) i n t o v : 
ponedeljkih od 16. do 18. ure popoldan 
sredah od 14. do 18. ure popoldan 
petkih od 16. do 18. ure popoldan 
V mesecu septembru bodo redno mesečni tečaji za kandidate -
voznike B kategorije. 
Izkoristite priliko. ODBOR 

E L E K T R O T E H N A 
D o i T i E l a d i i n 
tovarna glasbil in učil, p. o. 
Trdinov trg 4,81234 Menart 

Komisija za delovna razmerja 
objavlja 
naslednja prosta dela in naloga za nedoločen čas: 
a) samostojni razvijalec glasbenih instrumentov 
b) vzdrževalec strojev 
e) uglaševalec harmonik 
č) poliranje kitar 
d) čiščenje proizvodnih prostorov 

POGOJI: 
s) lesni aH strojni tehnik in 6 let delovnih izkušenj 
b) KV strojni ključavničar In 3 leta delovnih izkušenj 
c) zaželena nižja glasbena lola oz. osnovna lola in dober posluh 

(možnost priučitve) 
č) PK delavec in 2 leti delovnih izkušenj 
d) NK delavka. 

Kandidati naj pošljejo pismene vloge z dokazili v 15 dneh po 
razpisu na naslov: DO MELODIJA Mengeš, Trdinov trg 4 - ka
drovska služba. 

Podjetje ne nudi stanovanj. 



TITAN KAMNIK, n.sol.o., tovarna kovinskih 
izdelkov in livarna, Kovinarska 28 

sprejme VEČJE ŠTEVILO D E L A V K IN D E L A V C E V 

za opravljanje del v proizvodnji TOZD Livarna z obdelavo „ENA" 
Delovno razmerje sklepamo za nedoločen čas, osebni dohodek je 
od 8.000 do 10.000 dinarjev, nudimo pa urejeno splošno in zobo
zdravstveno varstvo ter prevoz na delo. 
Vsi interesenti, k i imajo končano osemletko, urejene stanovanjske 
razmere in po možnosti odslužen vojaški rok, naj se oglasijo v 
kadrovsko-socialnem oddelku delovne organizacije, kjer bodo 
dobili podrobne informacije. 

H E L I O S 
HELIOS 
KEMIČNA INDUSTRIJA 
DOMŽALE 

Za šolsko leto 1981/82 
razpisuje 
TOZD Kemična tovarna Domžale dodatno 

1 štipendijo za ekonomskega tehnika — komercialne smeri. 
Izpolnjene prijave na obrazcu DZS 1,65 z dokazili o učnem uspehu 
sprejema kadrovska služba delovne organizacije Helios-Kemična in
dustrija Domžale, Ljubljanska 114, v roku 15 dni po objavi. 

E M O N A M A R K E T VIR 
DOMŽALE 

Iščemo delavko za čiščenje prostorov. 
Delo je v popoldanskem času. Interesentke naj se javijo v trgovini. 

T O S A M A Domžale 
Tovarna sanitetnega materiala 
Vir, Saranovičeva 35 

TOSAMA 
DOMŽALE 

Na podlagi sklepe Odbora za splošne zadeve objavljamo naslednje 
štipendije: 

1. ekonomska srednja šola 
2. kovinarska srednja šola 

Interesenti naj pošljejo pismene vloge v kadrovsko službo, najka
sneje 15 dni po objavi. 
K vlogi ja treba priložiti zadnje spričevalo in potrdilo o osebnih 
dohodkih staršev ter številu članov družino. 
Kandidate bomo obvestili o izbiri v 15 dneh. 

OSNOVNA ŠOLA, J U R U V E G A " MORAVČE 
Komisija za delovna razmerja 

objavlja prosta dela in naloge snažilke za nedoločen čas s polnim 
delovnim časom. 
Nastop službe po dogovoru. 
Prijave sprejemata tajništvo lole v roku 15 dni po objavi. 

OGLAS 

V Domžalah (Stob) te je 
izgubil psiček, star 2 me
seca, črne barve z belo liso 
na glavi. 

Najditelja prosimo, da 
nam sporoči — proti nagradi 
- na naslov: Peternel Mate
ja, Domžale, Trubarjeva 6 ali 
po telefonu 721-639. 

OGLAS 
Na domu opravljam stro

jepisna dela. Delo opravim 
hitro in vestno. Naslov v 
uredništvu. 

OGLAS 

Sprejmem v varstvo na 
svojem domu 2 otroka od 
dveh let starosti naprej. 
Naslov v uredništvu. 

OGLAS 

Prodam dvosobno stano
vanje - 64 m 2 v centru 
Domžal - stolpnica. Naslov 
v uredništvu. 

OGLAS 

Prodam novo pomivalno 
mizo, 2 korita + odcejalnik, 
dolžina 120 cm Naslov v 
uredništvu. 

OGLAS 

Na prireditvenem prosto
ru ČEBELARSKA TABO
RA, ki je bil 20. 6. 1981 v 
Moravčah, je bila najdena 
ženska zapestna ura. Oško
dovanec se naj v 14. dneh 
zglasi: Peter Grabnar, Ve
gova 11, Moravče. 

PREKLIC 
Divjak Marija iz Mengša, 
Veselovo nabrežje 4, prekll-
cujem obdolžitve, k i sem jih 
izrekla nasproti Podgoršku 
Jožetu, kot neresnične in se 
mu opravičujem. 

V spomin 

A N O N I J A ŠUBEU 
4. juruja 1981 so se domači, so

rodniki in številni znanci na domžal
skem pokopališču poslovili od An
tonije Subeh\ rojene Plevel, ene 
izmed najstarejših Domžalčank, ki 
Je umrla na pragu svojega 91. leta. 
Rojena je bila 14. junija 1890 na 
Rodici. Matiji je umrla, ko je bila 
stara komaj 6 tednov, zato je kasne
je živela pri svojih tetah. Po poklicu 
je bila slamnikarska šivalka, tako 
kot številne Domžalčanke. V času 
sezone, ki je bila v času od oktobra 
do junija je hodila šivat slamnike na 
Dunaj, v Prago, Budimpešto in Bu
karešto, kjer je bila najdalj, saj je 
bila tam v času sezone od leta 1925 
do 1941. Bila Je druga žena pokoj
nega Franca Sublja, ki je bil 32 let 
mojster v slamnikarski tovarni Mar-
kovic v Bukarešti. Z njim se je po
ročila leta 1925. V prvem zakonu je 
imel mož šest otrok, v zakonu s po
kojno Antonijo pa dve hčerki, sta
rejšo Francko, ki z družino živi v 
Domžalah, pri kateri je pokojna tudi 
živela in mlajšo Tončko, ki je poro
čena v Mengšu. 

Pokojna se je s 63 leti upokojila 
kot delavka, šivalka slamnikov v To
varni Uni verzale Domžale. Ker pa ni 
imela priznane celotne delovne 
dobe, je po vojni še pet let hodila 
Hvat v tovarno Univerzale, da si je 
tako pridobila potrebno število let 
za priznanje polne pokojninske 
dobe. 

Čeprav zadnja leta nI bila več 
tako zdrava kot v mladih letih, je še 
vedno sama kuhala, razen nekaj zad
njih dni, ko Je bila priklenjena na 
posteljo. Rada je prebirala dnevno 
časopisje, in Je bila tako dobro se
znanjena z vsem, kar te je dogajalo 
doma in po svetu. Vnukom je tako 
kot prej hčerkam rada pripove
dovala o trdem delu po svetu, ki ga 
Je dobro poznala, tal je bilo treba 
dolgo ln trdo delati, da sta z možem 
preživljala tebe in družino. Rada je 
poslušala tudi narodne pesmi in te 
tudi rada spominjala svaka, može
vega brata opernega pevca Antona 
Sublja, ki je dolga leta prepeva! v 
MeUoUtantkl operi in je bil rojen na 
Rodici v hiši, ki so jo gradili starši 
pokojnega moža. Rada ie posedala 
tudi pred televizijskim ekranom, tej 

!

e tu videla marsikaj zanimivega, kar 
I je kra"-'*) zadnja leta njenega živ-
jenjske, popotovanja. 

Eni najstarejših domžalskih slam-
nikarskih šivali želimo, da bi ji bila 
lahka domača zemlja, saj se je dolga 
leta, ki jih Je prebila tarna in z 
možem po svetu vedno rada vračala 
pod rodni krov. T o n e Ravnikar 



ZAHVALA 

Vsem, ki sočustvujete z nami v teh težkih dneh, ko je odšla od nas naša 
draga mama 

ANTONIJA SUBELJ 

se najlepše zahvaljujemo za izraze sožalia, za toliko cvetja ter za tako števil
no spremstvo na njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se dr. Svotyšku, posebna 
zahvala naj veha dr. Grošlju za izredno prizadevanje ob času njene bolezni. 
Iskrena hvala sosedam, ki so nam v najtežjih trenutkih kakor koli pomagale. 

Vsem še enkrat iskrena hvala. y,j n j e m 

ZAHVALA 

ob tragični, prezgodnji In boleči Izgubi našega 
dragega odeta, starega odeta, 

tatu, brata, strica in svaka 

STANETA VIDMARJA, it. 
borca Slandrove brigade 

se prisrčno zahvaljujemo vsem, kl ite ga pospremili na njegovi sadnji poti, 
mnogim sa izredano soialja ter darovano cvetje, zlasti ss venec njegovemu 
podjetju Sloverujalei Radomlje, Poisbno sahvslo dolgujemo ZB NOV Drago-
mag - Pšata ter Domisle, predstavnikom Invalidov In upokojencev ss 
spremstvo i prapori in vence ter Oaiilskemu društvu Dragome!! - Plata sa 
prevoz vencev. Dalje s* zahvaljujemo pevcem na delu i prof, Habetom za 
globoko občuteno ln pretresljivo petje, dobremu sosedu Ivanu Blažlču l 
družino za nesebično pomoč ln sodelovanje ter nenazadnje duhovniku Le
tenji za skrbno izvršeno pogrebno opravilo, sorodniku Ivčku za ganljive ln 
tehtne besede slovesa ter njegovim domačim za darovane svete maše. 

Vtem ln vsakemu posebej le enkrat Iskrena hvala! 
Sin Stane in hčerka Zvonka 

z družinama ter ostali njegovi. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi naše drage mame, 
babice, prababice, sestre in tete 

FRANČIŠKE KOROŠEC 
iz Prevoj pri Lukovici 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in prijateljem, 
ki ste nam ob težkih trenutkih stali ob strani. Hvala za izrečeno sožalje in 
darovano cvetje. 

Iskrena hvala organizacijam ZB, W I , Krajevni skupnosti in družbeno
političnim organizacijam Prevoje, govornikoma Francu Kocjanu in Srečku 
Kočarju, dr. Logarju za pomoč v času bolezni, župniku za opravljeni obred 
ter vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji poti. 

Žalujoči domači. 

ZAHVALA 

Ob nenadni in boleči smrti naše drage mame, sestre, tete, stare mame in 
prababice 

MARIJE PINTAR 
roj. Jambrovič 

se zahvaljujemo vsem prijateljem in znancem, ki so jo pospremili na zadnji 
poti in darovali cvetje. 

Žalujoči vsi njeni 

ZAHVALA 

Ob izgubi naše mame 

FRANČIŠKE GOROPECNIK 
roj. Mrčun iz Bišč pri Ihanu m 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem, 
ki ste se prišli poslovit od nje in jo spremili na njeni zadnji poti. Vsem hvala 
za cvetje. 

Hvala ZB NOV Ihan za spremstvo in poslovilne besede, kakor tudi dr. 
Perkotu, župniku Hauptmanu in gospodu Fortuni za lep pogrebni obred, 

ikii enako ihanskim pevcem. 
Žalujoči otroci 

ZAHVALA 

ob boleči izgubi dragega moža, očeta in deda 

ANTONA DOBRSKA 
iz Trbovelj 

se vsem, ki ite se poslovili od njega na njegovi zadnji poti na pokopališču v 
Trbovljah, mu darovali cvetje, ter sočustvovali z nami Iskreno zahvaljujemo. 

Dobrškovi 

ZAHVALA 
Ob prerani Izgubi nalaga dragega mola, 

odeta, deda, brata in »Ina 

JANKOTA MtS 
M Iskreno r,»h valujemo »»m, ki ite nam v teh težkih trenutkih »tali ob 
strani. Poisbno zahvalo imo dolini dr. Cersrju, sorodnikom, sondom, go
vornikoma ss poslovilne bsssde, Župniku aa poslovilni obred, vsem prija
teljem in znancem ss darovano cvetje ln Izricano sotalja ter vsem, ki i t i gs 
pospremili na njegovi sadnji poti. Vism Ukrene hvala! 

Vil njegovi. 

Avtovlečno službo vrlim na 
vseh relacijah NON-STOP 

NOVAK Pavel 
Tovarniška 27 
Preserje, p. Radomlje 
Tel. (061) 722-933 

OBVESTILO 

Stranke obveščam, da bo od 15. avgusta 1981 dalje odprt lokal 
torek, sreda 6 . - 14. ure 
četrtek, petek 12.- 20.ure 

sobota, 6 . -15 . ure „ , , . , 
Frizerski salon 

Saje Milena 
Radomlje, C. borcev 7 

Jezica prva v Domžalah 
Ob občinskem prazniku, v 

katerega počastitev so se športna 
tekmovanja „vlekla" kar mesec 
dni, je v juniju priredil košarkarski 
klub Domžale pod pokrovitelj
stvom domžalske ZTKO Košarkar
ski turnir. Turnirja so se udeležile 
ekipe iz treh različnih občin: 
domačini, Kamničani in Ježičani. 

V prvi tekmi turnirja sta se 
pomerili vrsti Jezice in Kamnika. 
Ob odličnem sojenju priznanega 
domžalskega sodnika Brumna in 
pomožnega sodnika Jarca je Jezica 
premagala Kamnik zlahka s 95:28 
(52:15). Tudi domžalski košarkarji 
so v drugi tekmi, sodnika sta bila 
Kobilica in Jarc, zlahka odpravili 
Kamničane s 85:61 (40:25), ki so 
si tako že zagotovili zadnje mesto. 
V „velikem finalu" se je med 
Jezico in Domžalami, sodila sta 

Brumen in Kobilica, bil ogorčen 
boj. Vse do polovice tekme so se 
Domžalčani uspešno upirali Ježiča-
nom, kar priča tudi rezultat pol
časa 54:52 za Jezico. V drugem pa 
so jim pošle moči in tako je zmaga 
domžalskih košarkarjev „splavala 
po domačem parketu" z rezulta
tom 109:95 (54:52) za Jezico. 

Pokal in diplome je najboljšim 
podelil Tone Sitar, predsednik 
predsedstva Z T K O Domžale, 
omenimo pa naj še najboljše strel
ce: s 50 koši v 3 tekmah je bil 
najboljši Ježičan Karomernik, za 
koš je zaostal domačin Osterman, 
3. je bil Ježičan Premrl (41 košev), 
4. in 5. pa Domžalčana Košir (35) 
in Kržan (23 košev). 

I. M . 
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A T L E T S K O OBČINSKO PRVENSTVO OSNOVNIH ŠOL 

Pri starejših pionirjih je zmagala osnovna šola Josip Broz Tito. 
pri mlajših pa osnovna šola Šlandrove brigade 

13. maja je bilo na stadionu v Domžalah ob pomoči atletske 
sekcije ZTKO-ja in učiteljev za telesno vzgojo organizirano 
občinsko prvenstvo atletike. Prvenstvo je potekalo vas dan. 
Dopoldne so tekmovali starejši pionirji, popoldne pa mlajši. Po 
tekmovanju so najboljši trije dobili diplome, katare so podeljevali 
različni športni delavci. Vodstvo po zvočniku je bilo letos zopet 
zaupano tov. Marjanu Gorzi, ki s svojimi pripombami vedno 
popestri tekmovanje. Po tekmovanju pa je bilo za vso šolo organi
zirano družabno srečenje mladih tekmovalcev na osnovni šoli 
šlandrove brigade. 

Torej je bilo 13. maja na stadionu v Domžalah živo in napeto vzdušje. Ta 
dan so se borili med seboj najboljši. Pri starejših pionirjih je zmagala ekipa 
osnovne šole Josip Broz Tito pod skrbnim in vestnim vodstvom tov. Tanciga. 

Izstopali so radomeljski tekači, čudovito tečejo in zgledujejo se po 
svojem mladem talentiranem trenerju, aktivnem atletu tov. Potrtimi. Tečejo 
sproščeno in borbeno, tako kot znajo le najboUši. Človek ae zagleda v 
njihovo znanje in sposobnost, zagledal se v ta mlada telesa, ki naj bi, če 
bodo prav usmerjena, nadaljevala to delo tudi kasneje v atletskih mladinskih 
vrstah Slovenije. Mengšani - so vsaj zame - najboljši skakalci! Gledam in ne 
spregledam strokovnega dela, ki je bilo vloženo. Seveda jim k uspehu 
pripomore tudi košarka, kajti najboljši skakalci so tudi najboljši košarkarji. Z 
roko v roki k skupnim ciljem! 11 

V Domžalah atletika počasi, a vidno napreduje. Seveda se z drugimi 
občinami, pri katerih je la panoga športa že tradicija krala ne moremo 
primerjati. Tudi strokovno smo šibki, saj poleg tov. Potrti 
Koširjeve ni bil nihče od nas aktiven atlet, kaj šele trener atletike. 

Vsi, ki delamo z mladimi, smo zgolj pedagogi, ali o vadbi vsak dan z 
mladino ne moremo govoriti. Vsi delamo z ljubeznijo in se trudimo vsak po 
svoji moči, a se s Celjani, Mariborčani, Novomeičani in Goričani le ne 
moremo primerjati. Vendar pa nas vse, ki delamo v Domžalah, vodi rdeča nit 

Ji to Je, DA JE ZA NAS VSE VAŽNO SODELOVANJE IN LEPO 
PORTNO VEDENJE. Pa če kdo od naših otrok le pride do republiškega 

prvenstva, smo ponosni nanj, čeprav zasede od 4.-13. mesto. Ta mesta pa 
nam pomenijo v sedanji atletiki se velik uspeh in nagrado, poplačan trud,Vi 
ga vlagamo v našo sposobno mladino. 

REZULTATI: 
j ^ P t a j j i j i 60 m: 

ž! Grega Kogovšek 
3. Matej Mazgon 

MB8.1 
MK8.4 
§B8,4 

Mlajše pionirke 60 m: 
1. Vesna Hostnik 
f. Mateja Omahne 
3. Dragica Gaj tč 

JBT 8,8 
VP9.0 
JK 9,0 

daljava: 
L Franc Močnik 
2. Andrej Kotar 
3. Dejan Puterle 
L Mateja Nastran 
2. Marica Ujak 
3. Ani Pivec 

MB4,59m 
SB 4,55 m 
SB 4.38 m 

RC 3,94 
JK 3,78 

MK 3,70 

met žogice: 
L Andrej Todorovič 
2. Slavita Petklčlč 
3. Zvone Pekovič 

VP 56,0 m 
RČ 50,5 m 

JBT 46,2 m 

L Marta Hluplč 
2. Andreja Mav 
3. Nataša Obreza 

MK 41,5 
MB 36,5 
VP33.0 

višina: 
L Gregor Zirovnik 
2. Janez Kočar 
3. Niko Trojanšek 

MB 1.50 
JBT1.35 
VP1.30 

1. Erika Brleč 
2-Valerija Stenko 
3. Sonja žužek 

MB 1,30 
JU 1,25 
MB 1,20 

300 m: 
L Rajko Kovačič 
2. Valentin Barlot 
3. Dušan Korbar 

SB44.1 
RC 45,1 

JBT 46,8 

600 m: 
1. Maks Mav 
2. Niko Svetlin 
3. Tomaž Drolc 

1. Tatjana Rajgl 
2. Marija Pevfović 
3. Nataša Matičič 

SB 1:40,2 
JBT 1:41,6 
RČ 1:42,2 

JBT 1:50,0 

S1:54,1 
1:55,7 

Ekipna uvrstitev - mlajše pio. 
1. OŠ Josip Broz Tito 2853 točk 
2. OS Radomeljske čete 2764 točk 
3. OS Šlandrove brigadi 2600 točk 

Ekipna uvrstitev - mlajši plo, 
1. 0§ Šlandrove brigade 
2. OS Matije Blejca 
3. OS Josip Broz Tito 

KONČNI REZULTATI 
1. OS Šlandrove brigade 
2. OŠ Josip Broz Tito 
3. OS Radomeljske čete 

Starejši pionirji 100 m: 
1. Gostinčar Boštjan 
2. Srečo Cikač 
3. Marjan Cerar 

Starejše pionirke 
1. Tanja Hostnik 
2. Vida Ulčar 
3. Andreja Marolt 

300 m: 
1. Samo Zalokar 
2. Miran Pire 
3. Andreja Kavka 

2456 točk 
2348 točk 
2138 točk 

5056 točk 
4991 točk 
4850 točk 

B12.4 
» 1 2 , 5 

MK12.8 

JBT 13,1 
RČ13.2 
SB13.2 

JBT423 
MB 42,7 
VP433 

1. Anica Pavlovič 
2. Stanka Dordevič 
3. Mateja Pogačnik 

1000 m: 
1. Iztok Stare 
2. Aleš Stražar 
3. Iztok Vrhovnik 

1. Mojca Pimat 
2. Tatjana Rajgl 
3. Silva NagliČ 

Štafeta 4x100 m 
1. JBT 
2. MB 
3. RC 

l.SB 
2. JBT 
3. RC 

daljava: 
1. Marko Horvat 
2. Igor Horvat 
3. Marko Hacin 

1. Mateja Roje 
2. Mojca Stos 
3. Mateja Nastran 

VP47.5 
VP493 

SB 50,00 

RC 2:59,2 
JBT 3:02.6 

JK 3:05.3 

SB 1:483 
JBT 1:50.0 
JBT 1:503 

51,8 
58,0 
53,1 
56.0 
56,4 
59,0 

SB4.93 
MK4.92 

JBT 436 

RC4.19 
SB 4,19 
RC 4,15 

Višina: 
1. Boštjan Ivačič 
2. Marko Kepic 
3. Igor Slevec 

VP1.60 
SB 1,50 
R C U 0 

1. Mojca Odar 
2. Simona Trobec 
3. Mimik Polona 

JBT 1,50 
MB1.40 
SB 135 

Krogla 4 kg: 
1. Vinko Kokafl 
2. Tomaž Pele 
3. Marko Urbančič 

JBT 12,1 
SB12.0 
V P l l p „ 

Kroula 3 kg: 
1. Majda Zun 
2. Ksenfja Bergant 
3. Jolanda Zupan 

MB 9,9S 
JBT 937 
MB8.78 

Ekipna uvrstitev - st. pio. 
1. OS Josip Broz Tito 
2. OS Radomeljske čete 
3. OS Matije Blejca 

3506 
3161 
3158 

Ekipna uvrstitev - st plo. 
l.OS Josip Broz Tito 
2. OS Šlandrove brigade 
3. OS Radomeljske čete 

4589 
4519 
4215 

KONČNI REZULTAT 
l.OS Josip Broz Tito 
2. OŠ Radomeljske čete 
3. OS Šlandrove brigade 

8095 
7376 
7197 

r KOŠARKARJI ZADOVOLJNI 

Jana Bručan-Pogačar 

.Jtienim, da /a, tako uma kot tudi z* igralce, uvrstitev na 9. 
mesto v zahodni skupini II. tvarna košarkarske liga uspeh, čeprav 
al vsi v domžalskem klubu nlao enotnega mnenja, tej je po prvem 
delu tekmovanja kazalo na višjo uvrstitev," je dajal trener članaka 
vrata HaHoa-Domiala Lado Gorjan. „Pouderiti pa je potrebno, da 
so bila vse ekipa v ligi zalo Izenačene -a 4 točkami več bi lahko 
poaagll celo po 3. mestu, a 4 manj pa bi ae lahko vrnili v slovensko 

^ S 
.Zanimivo, da je bilo vseh šest 

slovenskih ekip v II. ZKL slabših 
od hrvaških, ki se odlikujejo po 
kakovosti In viširri igralcev. Zanimi
vo za nato ekipo pa Je, de smo s 
Hrvati dobili največ točk, ker 12, 
od vseh slovenskih vrst, medtem 
ko smo na slovenskih derbijih 
osvojili le 8 točk. Tu pa vidim tudi 
rezervo naših košarkarjev, tako da 
se bomo jeseni ob spremenjenem 
konceptu igre osredotočili pred
vsem na slovenske derbije, medtem 
ko že imamo ze Hrvate „recept", 
ki ga bomo tudi v prihodnji 
košarkarski sezoni s pridom 
uporabljali Rezervna domžalskih 
košarkarjev pa Je tudi v starosti, saj 
smo ruimlajša vrata v ligi, hkrati pa 
tudi najnižja vrsto v vsej ligi, saj ne 
premoremo niti enega dvometraša. 
V prihodnji sezoni se obetajo tudi 
spremembe: v JLA bosta Aa dva 
ključna igralca Vrhovnik in Zlatko-
vič ter mlade nadarjena igralca 
Kokalj in Svetim, iz JLA pe pride 
Kovačič. Kljub temu pe ne bomo 
iskali okrepitev in se bomo v novo 
sezono podali izključno z našimi 
dosedanjimi mladimi igralci. Glede 
nove zasnove igre: predvsem 
želimo okrepiti igro pod kosem, 
medtem ko bomo na zunanjih 

Szkijah slabil, saj bo večina 
učnih igralcev odala v JLA." 

„Dodal sem tudi novost", 
nadaljuje trener," ki se doslej v 
našem klubu še ni uveljavila, to Je 
prehodno obdobje. Po zaključku 
tekmovanj amo imeli 3 tedne 
odmora, nato pa amo začeli s 
3-krat tedenskimi treningi, vse do 
konca Junija. Na teh treningih 
prehodnega obdobja pa smo tudi 
spremenili in osvojili koncept igre. 
Z glavno pripravo ze tekmovanja 
bomo začeli v drugi polovici 
avguste, ker se prva tekmovanje 
pričnejo te v začetku oktobre, 
vsekakor ae bomo marljivo pri
pravljali na tekmovanja v figi, 
najbolj pa težim k sederndneviiim 
pripravam, čeprav tudi kakšno 
tekmovanje ali turnir niste izklju
čena." 

Kaj pa obeti v novi sezoni 
glede uvrstitve v JJ. ZKL? 

,,Menim, da se bomo prihodnjo 
sezono uvrstili nekje v sredino 
lestvice D. ZKL, seveda pa ne 
izpad ne smerno niti pomisliti. 
Večjih zelja po vrhu letos še 
nimamo, vendar želimo že prihod
nje leto »pokukati" v vrh ,Je 
zaključil trener obetavnih domžal
skih košarkarjev Lado Gorjan. 



NASVETI V ČASU ENERGET
SKE KRIZE 

Ob energetski krizi vam lahko 
damo nekaj nasvetov in priporočil. 
Če imate avto, dajte v časopis 
oglas: Kupim odlično ohranjeno, 
zdravo, lepo - klaftro drv. Se raje 
pa bi zamenjal klaftro drv za sto-
enko, ki je ne rabim zaradi predra
gega bencina več. Cenjene ponud
be pošljite pod šifro: Drva za drva. 

Da vas pozimi ne bo zeblo, si 
pravočasno nabavite premog, če 
imate veze, nalijte si olja, če imate 
denar, nakupite si termoakumula-
cijske peči, če imate še živce pla
čevati račune elektrogospodarstvu. 
Lahko pa začnete, kot nekaj na
prednih Mengšanov, izkoriščati 
tudi sončno energijo. 

Pravijo, da je v mengeški krajev
ni skupnosti kar dober ducat direk
torjev za izkoriščanje sončne ener
gije, pardon, direktorjev sončne 
uprave. 

Lahko greste tudi vprašat na 
Zis, s čim boste kurili pozimi. Če 
boste imeli srečo, vas bodo dali na 
sonce, če pa še veze, vas bodo dali 
na hladno, kjer boste imeli ogre
vano stanovanje. 

Če boste pozimi ostali brez 
kurjave, vam najtopleje priporo
čamo obiske kulturnih prireditev, 
sestankov, gostiln. Že župnik je 
včasih rekel: Več vas bo, bolj bo 
toplo. 

Sicer pa se vam drva ponujajo 
na vsakem koraku. Kaže, da v 
Mengšu še ni tako hudo, vsaj vas 
Tonhov kozolec zaman pričakuje. 
Pohitite, late gorijo bolje kot ste
bri. Kozolc se je nalašč za vas že 
postavil v vodoravno lego. 

Lahko se že zdaj domenite s so-
vaščanko, da vas pozimi vsaj delno 
ogreva. 

Pri tem ne pozabite na posebno 
zaščito: vrtci so dragi! 

Lepa Vida je v vrsti stala, 
celo noč na premog je čakala. 
Lep mladen'č k njenem stolčku pride, 
globok mu vzdih takoj uide: 
Zakaj, Vida, se ne oglasiš pri meni, 
pod kovtrček me vzemi, 
povedal ne bom nobeni, 
še manj svoji ženi. 

Kako naj bi te jaz, sirota, grela, 
če za kolm pufa nisem vzela, 
za plačo pa ga komaj toliko dobim, 
da vzamem ga le kot zdravilo - aspirin 

GLASBENE ČESTITKE 

Za trenutek naj odloži delo dramska 
skupina Svobode Mengeš. V lažje na
daljnje sanjarjenje jim poklanjamo 
pesem: Sanjajva! 

Naslednja melodija je namenjena 
tudi vsem tistim, ki so verjeli, da bo zra-
stel pod mengeškim hribom plavalni 
bazen. Po novem načrtu naj bi se hodili 
kopat na Količevo, kar pa je še bolj 
ugodno, saj imamo tudi tam trenutno le 
rajanje v lužah. Podarjamo vam pesem: 
Zabe svatko so imele . . . 

Najlepše pozdrave in poljube pošilja
mo tudi loški mladini, ki so tako lepo 
skrbeli za gasilski dom. Hkrati jim gasil
ci voščijo še veliko nadaljnjih uspehov 
in se opravičujejo, ker so jih vrgli ven. V 
darilo jim pošiljamo pesem: Ker moj 
oče razumeti noče . . . 

Med delovnimi čestitkami se mora
mo posebej ustaviti pri krajevni skup
nosti, ki je iskala izvajalca del loškega 
mostu, še bolj pa je namenjena čestitka 
izvajalcu hitrih del. Se veliko takšnih 
uspehov. Za razvedrilo naj prisluhnejo 
pesmici: Polžek, polžek, kam drviš . . . 

POROČILA IZ MENGEŠKEGA 
KONCA 

Agencija Firbec je pravkar spo
ročila, da se v mengeški KS že 
resno pripravljajo na volitve v pri
hodnjem letu. V ta namen sta se že 
stepla dva upokojenca, ker sta si 
hotela priboriti čim višjo funkcijo. 
Dobro obveščeni krogi dodajajo, 
da kljub temu verjetno ne bo pre
velikega navala, saj se takšni prizori 
dogajajo le v trenutkih prevelikega 
osebnega navdušenja v specialni go
stilni za upokojence. 

Lokal v bloku nasproti Pahovca, 
ki je še vedno prost, bo v kratkem 
dobil svojega lastnika. Mengeška 
KS bo spremenila lokal v sobo 

želja, kjer se bodo Mengešani lahko 
do mile volje nagledali slik otroške
ga vrtca, zdravstvene postaje, doma 
družbene samozaščite in vsega dru
gega, kar v Mengšu obljubljajo že 
teko dolgo, de le najstarejši pomni
jo začetni datum. Za sprostitev bo 
v lokalu tudi vreča z žaganjem, v 
katero bodo krajani lahko boksali 
iz jeze do onemoglosti. 

Naš dopisnik iz Domžal nam je 
sporočil, da bo obnova in razširitev 
mengeškega doma počitka zaen
krat še počakala, saj morajo naj
prej popraviti streho na popolno
ma novem domu počitka v Domža
lah. Sredstva bosta sicer prispevala 
projektant in izvajalec del, vseeno 
pe niso na mestu natolcevanja, da 
so tudi to družbena sredstva. 
Denar bodo vzeli iz popolnoma tu
jega žepa — iz katerega, pa bo ob
čutil vsak kupec stanovanja sam. 

Pravijo, da je bog najprej sam 
sebi ustvaril brado. Tako so tudi v 
Domžalah kot v občinskem centru 
najprej oni postavili semafor. Men
geš pride na vrsto tako v tem sred
njeročnem obdobju. Kdaj bo to, je 
odvisno od tega, koliko let bo tra
jalo srednjeročno obdobje 
1981-1985. Po izkušnjah sodeč 
vsaj dvajset let. 

Na zadnjih zborih krajanov so 
se krajani odločili, da ne bodo 
imeli več ene KS, niti dveh, niti 
treh, ampak vsaj kakšnih 30, 40, 
50 tako da bodo lahko v vsaki 
večji ulici ali bloku delovali tako, 
kot n.pr. v bloku ob Kolodvorski, 
ki imajo samo zato svoj odbor, da 
jih nihče ne moti pri počitku. 

Pred Lovcem so po zadnjih ve
steh podrli nekaj stavbic, tako da 
bi lahko začeli z urejanjem avto
busne postaje. Glede na hitrost to
vrstnih gradenj lahko prizadeti mir
ne duše jeseni posejejo ozimno 
žito, saj se dela zagotovo ne bodo 
nadaljevala pred prihodnjo žetvijo. 

Agencija „Stara baba prav" nam 
je pravkar sporočila, da so neres
nične novice, ki pravijo, da bo v 
mengeškem glinokopu centralna 
deponija smeti, torej za smeti iz 
vse občine. Društvo prijateljev 
Mengeškega prepiha je sklenilo, da 

bomo smeti iz drugih krajevnih 
skupnosti uvažali le v primeru, če 
bodo podobne aprilskemu poštne
mu paketu, torej bankovcem za 
pokojnino. 

MALI OGLASI: 

Nujno iščem, lahko samo v po
poldanskem času nekaj ur, men
geški potrošniški svet. Kdor tli 
zaupa vsaj naslov njegovega pred
sednika, mu nudim bogato nagra
do. Vaše cenjene ponudbe in po
izvedbe pošljite lahko tudi n> 
šifro: Skupno spanje - lepe sanje. 

Prodam večjo količino obljub 
in načrtov, izrečenih na raznih se
stankih in zapisanih v Občinskem 
poročevalcu. Opozarjam vse kraja
ne, da postajam napadalen kot 
stekle lisice na Gobavici, zato naj 
se mi ne približujejo več. Opazi) 
sem namreč, da vedno manj verja
mem v izrečeno, čeprav sem po na
ravi optimist. 

Benjamin Besen, 
Ulica prevaranih 509 

K A D A R BOS N A MORJE SEL 

Kadar boš na morje šel, 
pridi me pozdravit, 
da ti bom pomagala 
kufrčke pripravit. 

Kufrčke pripravila bom, 
sladko se smejala bom, 
ker mi ne bodo videle 
morja moje oči. 

Kadar bol nazaj prišel, 
pridi me pogledat, 
da ti bom pomagala 
tenko špago z ve za t. 

Dala ti bom frisen d nar, 
da pozabiš morje, 
da imel za kruh vsaj bol, 
da boš dobre volje. 


